
StadsKrant Coevorden
Nr. 05 Juli 2024 h.a.h. in Coevorden Persbericht voor deze krant? Mail naar har@regiomagazine.nl

Adverteren in StadsKrant Coevorden? Bel Marc Zegerius [06 - 50 64 78 39] of Marionne Foekens [06 - 10 18 81 11]

Germanicus en Raptim 
samen in 2e Klasse G
Opluchting bij Germanicus en Raptim. Zij 
spelen volgend seizoen in elk geval de derby, 
want beide clubs zijn ingedeeld in de Tweede 
Klasse G. Ook Dalen is in deze klasse ingedeeld 
net als Twedo, de nieuwe club van ex-
Germanicus trainer Jan Wielink. Ook nu spelen 
zowel Raptim als Germanicus tegen een aantal 
ploegen uit het sterke district Oost.

Behalve Germanicus, Raptim en Dalen komen ook 
Dalfsen, EHS´85, MVV´29, Markelo, RSC, Sellingen, 
De Tukkers, Twedo, Valthermond en WKE´16 in 
deze klasse uit. CSVC is volgend seizoen ingedeeld in 
de Vierde Klasse F en ontmoet FC Assen, Bargeres, 
CEC, Damacota, Elim, Klazienaveen, Fit Boys, 
Hollandscheveld, Onstwedder Boys, SCN, SJS, 
SVBO en VCG. (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Verkoopactie Rotary Coevorden:
3 zaterdagen 13, 20 en 27 juli

Rotaryclub Coevorden verlengt wegens succes de Aktie met 3 ZATERDAGEN…
alles voor het goede doel.  Het betreft de verkoop van ingeruilde schoongemaakte 
meubels van Haverkort Interieurs. De tweedehands en nieuwe meubels zijn 
gereinigd met de apparatuur van Schoonex. Er zijn bij meubels van bekende merken 
zoals Montèl, Stressless, Rolf Benz en Cor. Het mooiste is als mensen zelf de spullen 
afhalen. Echter, het is ook mogelijk om tegen een kleine vergoeding voor het goede 
doel de spullen thuis te laten bezorgen.

Alles moet weg
De afgelopen weken zijn er diverse nieuwe 
ingeruilde en schoongemaakte meubelen en 
andere producten bijgekomen en niet minder 
belangrijk de Rotary heeft de prijzen nog 
eens extra naar beneden aangepast. ALLES 
moet WEG. B.v. het is al mogelijk om 
vanaf € 50,00 al een keurige betaalbare bank 
voor een nieuwe look in huis of voor uw 
studerend kind aan te kunnen aanschaffen

Opbrengst naar goede doelen in de 
gemeente Coevorden
Naast de prachtige koopjes van meubelen 
heeft Mooiweer Styling-en-Decoratie diverse 
artikelen beschikbaar gesteld en Tjardi 
sierraden en veel  brocante dingen, hippe 
schoenen en heel veel boeken.  Hetgeen 
het extra interessant maakt om te komen 

snuffelen. De opbrengst hiervan gaat naar 
goede doelen, onder andere voor de jeugd in 
de gemeente Coevorden.

Grote dank aan familie Kruizenga
Dankzij de familie Kruizenga mag 
Rotaryclub Coevorden gedurende de maand 
juli gebruikmaken van het pand aan Printer 
22i voor deze actie.  De verkoopdagen 
zijn op zaterdag 13 juli, 20 juli en de Finale 
Verkoop van de laatste restanten is op 27 juli 
tijdens de piekjesmarkt van 10.00 tot 16.00 
uur.  Iedereen is dan welkom in het pand op 
de genoemde dagen. Maar haast is geboden 
want u vooral dan bent u verzekerd van de 
grote keuze en koopjes.

► Lees verder op pagina 28

Gemeente Coevorden 
zet jacht in op fatbikes 
en ganzen
Als het aan vooral BBC2014 ligt, dan gaat de 
gemeente Coevorden de jacht op fatbikes 
en ganzen inzetten. Met name ouderen van 
woon- en zorgcentrum De Schutse - bij het Van 
Heutszpark - ergeren zich groen en geel aan de 
vaak opgevoerde fatbikes. 

► Lees verder op pagina 3.

Jaarlijkse Braderie met 
Rommelmarkt
op 13 juli in Coevorden
Hartje zomer betekent volop reuring in het 
stadscentrum van Coevorden. Ook op zaterdag 
13 juli a.s. is dat het geval, want dan wordt 
weer de jaarlijkse braderie met rommelmarkt 
georganiseerd. 

► Lees verder op pagina 29.

Welkoop Coevorden 
specialist in dier & tuin
Welkoop Coevorden is al heel lang specialist 
op het gebied van dier, tuin en kleding. 
Cindy Blokzijl en Marlies Eising - ze 
werken respectievelijk zestien en achttien 
jaar bij Welkoop Coevorden - gelden als dé 
dierspecialisten. 

► Lees verder op pagina 21
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Terug van weg geweest! 
De Daoler Slenteravond
Op zaterdag 20 juli keert de Daoler Slenteravond 
weer terug in het centrum van het dorp Dalen.

De avond wordt georganiseerd door de gezamelijke 
horeca in Dalen en te gast is DJ Joep Verhaar. De 
tijden van de Daoler Slenteravond zijn van 21.00 – 
01.00 uur.

Waterfestijn drie dagen lang in de 
gemeente Coevorden

Eind augustus vlak voor aanvang van het nieuwe schooljaar voor leerlingen van 
basisscholen barst het los: het Waterfestijn in de gemeente Coevorden. Op woensdag 
21 augustus a.s. begint het in Coevorden in het Van Heutszpark, een dag later kunnen 
de kinderen genieten op het grasveld naast de brandweerkazerne in Sleen en op 
vrijdag wordt in Schoonoord afgesloten. Dan is het grasveld naast Korfbalvereniging 
SDO plaats van handeling.

De buurtsportcoaches van Gezond 
Coevorden bedachten onlangs het idee het 
evenement te organiseren om kinderen een 
mooie dag te bezorgen. Maar er is meer 
dat belangrijk is, want de organisatie (foto) 
gaf duidelijk aan dat naast het plezier het 
bewegen vooral belangrijk is. “We hopen 
ieder kind een plezierige vakantie te bezorgen, 
maar ook kinderen in beweging te krijgen; 
sport en bewegen is erg belangrijk voor de 
ontwikkeling van kinderen en middels leuke 
activiteiten in de vakantie hopen we dit te 
bereiken.”

Iedereen is er welkom en opgave is niet nodig. 
Volgens de organisatie maakt het dat ook 
leuker om eraan mee te doen. Maar hoe gaat 
zo’n dag precies? “Vorig jaar organiseerden 
we het ook al in Dalen en dat was een succes 
en dus gaan we ervan uit dat dat nu ook zo 
zal zijn. We zijn er vroeg bij om alles klaar te 
zetten. De brandweer komt alles vullen en 
in de middag komen de kinderen die lekker 
vrij kunnen spelen en heerlijke verkoeling in 
het water kunnen zoeken. We gaan er drie 
feestelijke middagen van maken.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Ontzettend veel 
oldtimers te bekijken 
tijdens de oldtimerdag 
in Coevorden

Op zaterdag 20 juli a.s. zal de gemiddelde ‘leeftijd’ 
van de auto’s in de Coevorder binnenstad danig 
omhoog worden gekrikt. Die dag is er namelijk 
een grote oldtimerdag waar ongeveer driehonderd 
mensen uit zowel Nederland als Duitsland aan 
meedoen. Hans Wortelboer (foto) uit Coevorden 
organiseert de dag samen met Marcel Hazelhoff 
uit Hardenberg en beiden beloven alvast dat het 
een topdag zal gaan worden.

Wortelboer is een groot liefhebber van oude 
voertuigen en heeft zelf een BMW 2002 uit 1972 en 
een scooter van het merk Zündapp uit 1968. Voor 
hem is de oldtimerdag die dit jaar voor de twaalfde 
keer wordt georganiseerd weer iets om naar uit te 
kijken, maar dat geldt ook voor de vele deelnemers 
die niet alleen hun auto’s en bromfietsen laten zien, 
ook staan er motoren, tractoren en vrachtauto’s. 
Ze doen dat op het marktplein, aan de Gedempte 
Haven en langs het Kasteel. Inschrijven kan nog tot 
en met zaterdag 13 juli a.s. Deelname is gratis en elke 
deelnemer krijgt een gratis lunchpakket en een klein 
aandenken. Er geldt wél dat een voertuig minimaal 25 
jaar oud moet zijn.

De dag begint om 10.00 uur en zal tot ongeveer 16.00 
uur duren en naast het bekijken van oldtimers is er 
ook een toertocht die rond het middaguur begint. 
Driekwart van de voertuigen blijft staan zodat de 
duizenden bezoekers die worden verwacht een groot 
aantal kunnen zien en het bezoek zich dus loont. Ze 
kunnen dan ook genieten van een markt waar men 
oldtimer gerelateerde artikelen en/of versnaperingen 
verkoopt. De oldtimerdag is gratis te bezoeken. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Gemeente Coevorden zet jacht in op 
fatbikes en ganzen
Als het aan vooral BBC2014 ligt, dan gaat de gemeente Coevorden de jacht op fatbikes 
en ganzen inzetten. Met name ouderen van woon- en zorgcentrum De Schutse - bij 
het Van Heutszpark - ergeren zich groen en geel aan de vaak opgevoerde fatbikes. 
Volgens raadslid Ton Soppe durven ouderen amper het park nog in.

Meer zichtbare rol wijkagent
De overlast van de snelle fatbikes wordt 
overigens niet alleen veroorzaakt door 
tieners, want de opgevoerde fiets wint 
ook aan populariteit onder volwassenen. 
Behalve senioren ergeren ook wandelaars 
zich ondertussen steen en been, met name 
aan de hoge snelheden waarmee de fatbikes 
over de fiets- en wandelpaden slalommen. 
Behalve BBC2014 is ook het CDA van 
mening dat er iets aan de onwenselijke situatie 
moet gebeuren. Zij opteren voor een meer 
zichtbare rol voor de wijkagent in het Van 
Heutszpark. 

Over dit park gesproken: de overlast van 
ganzen neemt ook weer ernstige vormen aan. 
De populatie is enorm gegroeid en daarmee 
ook de hoeveelheid uitwerpselen. Volgens 
verschillende politieke partijen moet de 
gemeente contact zoeken met Faunabeheer 
Drenthe om iets aan de situatie te doen. 
Geopperd wordt om eieren weg te halen 
of om die te bewerken. Het afschieten van 
ganzen werd als ultiem middel genoemd 
tijdens de raadsvergadering. Overigens is de 
staat van het Van Heutszpark veel raadsleden 
een doorn in het oog. Het park kan - zo is de 
algehele opinie- wel een upgrade gebruiken. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Zwembad De Swaneburg in Coevorden 
behaalde Keurmerk Veilig & Schoon

Op een veilige manier kunnen zwemmen is natuurlijk heel belangrijk, maar veel 
mensen staan er ook op om in een schoon zwembad te zwemmen. In Coevorden is 
dat bij Zwembad De Swanenburg mogelijk en om dat te ‘bewijzen’ beschikt men 
sinds kort over een heus keurmerk in dit kader: het Keurmerk Veilig & Schoon dat 
laat zien dat alles op orde is en men ook echt veilig en in een schoon zwembad kan 
zwemmen.

Op 3 juni jl. ontving men het Keurmerk 
Veilig & Schoon van Marjolein van Tiggelen 
van de Stichting Zwembadkeur waarbij ook 
wethouder Joop Slomp van de gemeente 
Coevorden aanwezig was. Momenteel zijn 
ruim tweehonderdzestig zwembaden in 
Nederland in het bezit van het keurmerk. 
De zwembadbranche pleit ervoor steeds te 
werken aan kwaliteitsverbetering en middels 
het verstrekken van het keurmerk zorgt men 
ervoor dat de baden schoon en veilig zijn 
en mensen er plezier beleven en dat op een 
verantwoorde manier.

Maja Weerink (foto) is werkzaam bij het 
zwembad en is er blij mee dat het keurmerk 
is binnengesleept. “Er zijn door iedereen veel 
inspanningen geleverd om het keurmerk te 
behalen en dus het is een mooie beloning 
van het harde werk. We zijn dan ook zeer 
verheugd het te mogen dragen. Het keurmerk 
is een onafhankelijke controle dat ons ervan 
verzekert aan alle wet en regelgevingen te 
voldoen. Daarbij heeft het nog aanvullende 
eisen waardoor we kunnen stellen extra 
veilig te zijn voor onze gasten en dat onze 
procedures en protocollen op orde zijn.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Indrukwekkende diploma-uitreiking in 
het voetbalstadion van FC Emmen
Je hebt diploma-
uitreikingen en je hebt 
diploma-uitreikingen. In 
vergelijking met enkele 
decennia geleden gaat het 
er nu sowieso al anders en 
dan vooral uitvoeriger aan 
toe. Menigeen vindt dat 
goed, leuk en bijzonder, 
maar heel bijzonder was 
wel de diploma-uitreiking 
die op zondag 30 juni 
jl. in Stadion De Oude 
Meerdijk, de thuishaven 
van profvoetbalclub FC 
Emmen plaatsvond.

Petje af Zuidoost-Drenthe 
organiseerde de dag die 
voor heel veel leerlingen en 
familieleden perfect verliep. 
Petje af Zuidoost-Drenthe 
is er voor kinderen van tien 
tot en met veertien jaar die 
zichzelf willen ontwikkelen. 
Ze biedt een praktijkgericht 
programma aan waarbij 
kinderen in aanraking 
komen met verschillende 
beroepenvelden. Ook zorgt men ervoor dat 
kinderen die een extra steuntje in de rug 
kunnen gebruiken dat krijgen. Er zijn op dit 
moment vijf groepen kinderen die worden 
bediend: Coevorden, Dalerpeel, Schoonoord, 
Emmer-Compascuum en Emmen.

Paul Rasink is locatiemanager en was 
uiteraard bij de diploma-uitreiking aanwezig. 
Hij kijkt net als de andere mensen die bij 
Petje af Zuidoost-Drenthe en de dag waren 
betrokken op een geweldig moment terug. 

“De ouders mochten op de tribune zitten 
en de leerlingen kwamen onder hun gejuich 
vanuit de spelerstunnel het veld op. Door 
de stadionsprekers en coaches werd over 
hun talenten verteld en namen ze hun 
diploma’s in ontvangst. Na afloop volgde 
nog een rondleiding door het stadion: het 
was geweldig.” In totaal waren er zeven 
afgestudeerden en Rasink ziet ook echt dat de 
vruchten van hetgeen men aanbiedt worden 
geplukt. Het stemt hem, maar ook de anderen 
tevreden. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Zwemvierdaagse in Zwinderen verliep 
uitstekend

Vier dagen lang kon men weer genieten van de zwemvierdaagse in het openluchtbad 
van Zwinderen. Op maandag 24 juni jl. begon het evenement om dat op vrijdag 28 
juni jl. af te sluiten. Vijf dagen dus, ook het aantal dagen dat men kon zwemmen, 
maar vier voldeden om een medaille in ontvangst te mogen nemen.

Dat lukte uiteindelijk iedereen en dat waren 
er best veel, want bijna honderd mensen 
zwommen mee. Kinderen tot en met acht 
jaar zwommen tien baantjes en in totaal 
tweehonderdvijftig meter per avond. Iedereen 
van negen jaar en ouder zwom de dubbele 
afstand en trokken dus maar liefst twintig 
baantjes. Ze hadden er prachtig weer bij en 
het was voor de meesten dan ook dubbel 
genieten. Dat deed ook Wendy Zwiep van 
het Bosbad. Ze was er elke dag aanwezig om 
er samen met haar collega’s en de vrijwilligers 
voor te zorgen dat alles perfect verliep. Dat 
deed het en dus kon het niet beter.

Er was ook best veel te regelen, want het 
was niet puur zwemmen dat de klok sloeg, 
ook waren er vele randactiviteiten zoals een 
goede zwemvierdaagse betaamt. Zo was er 
op dinsdagochtend een gezellig ontbijtbuffet, 
op woensdag pannenkoeken eten, op 
donderdag fruit en op vrijdag een afsluitende 
barbecue voor de deelnemers. Ook voor de 
kinderen was er van alles te doen zodat de 
zwemvierdaagse voor hen nóg een stukje 
leuker was om mee te maken. Velen van hen 
wisten het zeker: ook in 2025 zijn ze erbij. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

FC Coevorden JO19-1 pakt alsnog de titel

Eind goed, al goed. Dat geldt voor de voetballers van FC Coevorden JO19-1, die na de 
zeperd tegen Raptim (4-3 nederlaag) op de voorlaatste speeldag uiteindelijk alsnog de 
titel pakten. Dat gebeurde tegen FC Meppel/Alcides. De ploeg uit Coevorden bleek 
nadrukkelijk een maatje te groot en won met 7-1.

Hoofdklasse
“We hebben er echt alles aan gedaan om die 
wedstrijd alsnog gespeeld te krijgen. De club 
uit Meppel kon in eerste instantie geen team 
meer op de been brengen, terwijl de wedstrijd 
voor ons natuurlijk enorm belangrijk was. 
Uiteindelijk hebben ze een team van spelers 
uit JO19 en JO17 op de been gebracht en 
konden we alsnog spelen. We waren duidelijk 
beter en wonnen dik verdiend met 7-1¨, zegt 
trainer Nick Renting. En dus werd er een 

feestje gevierd. ¨Op de dag dat we kampioen 
werden, was ook de seizoensafsluiting van 
de club. We konden dus zo aansluiten”, zegt 
Renting, die volgend seizoen trainer is van 
FC Coevorden JO19-1. “Vanuit de club 
hebben we bij de KNVB aangevraagd om in 
de Hoofdklasse uit te mogen komen¨, zegt 
Renting, die volgend seizoen ook assistent-
trainer wordt van hoofdtrainer Erwin van 
Oosten. (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
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Verdwenen oude ambachten in Museum 
Gramsbergen

De geschiedenis van Gramsbergen en omgeving is een heel bijzondere en in de laatste 
honderden jaren is er in de omgeving ontzettend veel gebeurd en geëvolueerd. In 
het Museum Gramsbergen is op dit moment een expositie over de voorbij eeuwen in 
Gramsbergen en de regio te bekijken. Op 19 juni jl. werd die officieel geopend en tot 
de eerste advent kan men er van dinsdag tot en met zaterdag terecht.

Velen deden dat al en zagen vooral veel 
verschillende onderwerpen in meerdere 
dorpen en buurtschappen. Onderwerpen 
als de Vecht en haar bewoners, de Slag bij 
Ane, de Veenderijen, het boerenleven van 
de vorige eeuwen en de historie van het 
stadje Gramsbergen zijn te zien. Dit alles 
is op de bovenverdieping van het museum 
aan de Meiboomplein 4 gerealiseerd. Het 
museumbestuur organiseert elk half jaar een 
expositie en zorgde er ook deze keer voor dat 
de expositie er een is die mensen uitnodigt er 
een kijkje te komen nemen.

Henk Steenbergen van het museumbestuur: 
“Het is een heel mooie expositie met mooie 
verhalen dat laat zien hoe ongekend de 
wereld in de laatste honderd jaar is veranderd. 
Er komen al aardig wat bezoekers op af en 
we krijgen ook mooie complimenten.”

Wie ook een kijkje wil komen nemen kan dat 
op dinsdag en woensdag van 13.30 tot 17.00 
uur doen O donderdag en vrijdag is iedereen 
er tussen 10.00 tot 17.00 uur welkom en 
op zaterdag is de expositie tussen 10.00 tot 
16.00 uur geopend. De entree kost € 2,50 per 
persoon. Inbegrepen is een bezoek aan het 
museum. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Klaas Bolks, voorzitter van Museum Gramsbergen

Ludwig Oldenhuis uit Coevorden pleit 
voor meer toegankelijkheid in de 
gemeente
Toegankelijkheid is een groot goed en 
velen hechten er enorm veel waarde 
aan. Ook Ludwig Oldenhuis (foto) uit 
Coevorden. Hij vindt dat er door de 
gemeente Coevorden te weinig naar de 
inwoners wordt geluisterd en dat men 
te weinig met hen meedenkt. Hij maakt 
zich er sterk voor de toegankelijkheid 
te vergroten en hoopt dat er echt 
verandering in komt.

Oldenhuis kan genoeg voorbeelden 
opnoemen waarom de toegankelijkheid in 
zijn ogen niet op orde is. Zo zijn zijn ouders 
hulpbehoevend en heeft hij veel met de 
Wmo (Wet maatschappelijke ondersteuning) 
te maken. “Mijn vader moet van de Wmo 
een keuring ondergaan terwijl hij al in 
het bezit is van een invalideparkeerkaart 
(bestuurder) en die moet worden omgezet 
naar een passagierskaart omdat hij een 
onderbeenamputatie heeft ondergaan 
zodat ik met hem naar de revalidatie- 
en ziekenhuisafspraken kan. Maar de 
behulpzaamheid en begrip van de Wmo is ver 
te zoeken en voortdurend verschuilen ze zich 
achter lange wachtrijen.

Het is slechts één voorbeeld, maar Oldenhuis 
kan nog wel even doorgaan: geen voet- of 
fietspaden waar men zonder horten en 
stoten gebruik van kan maken en dat niet 
alleen in Coevorden, het geldt ook voor de 
buitendorpen. Ook heeft hij er samen met 
anderen voor proberen te zorgen dat er een 
buitenzwembad zou komen, maar volgens 
Oldenhuis was alles al tussen de gemeente 

en het overdekt zwembad De Swaneburg 
geregeld. Tevens vindt hij dat er te weinig 
voorzieningen voor de jeugd zijn. Maar 
hoe nu alles op te lossen? Lastig, maar de 
Coevordenaar weet één ding zeker: er moet 
een nauwere band tussen de gemeente en 
haar burgers komen. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Onderhoudsploeg van voetbalvereniging 
CSVC uit Coevorden elke week actief

Wie een voetbalwedstrijd van het Coevorder CSVC bezoekt, treft altijd een keurig 
net onderhouden sportpark aan. Dat is niet zo gek, want elke dinsdagochtend is een 
groep mensen er actief om ervoor te zorgen dat alles netjes blijft. Het zijn mannen die 
allen met pensioen zijn, tijd over hebben en graag iets voor de vereniging doen.

Gerrit Kuipers is een van die mannen. Hij 
vertelde vol enthousiasme over wat ze samen 
allemaal doen en geniet elke week weer. Het 
geldt ook voor de andere mannen. Twaalf 
zijn lid van de onderhoudsploeg en het 
oudste lid is Freek Mik (foto) met zijn 86 jaar. 
Mik is sinds de oprichting van CSVC al lid 
van de vereniging. Ook voor hem geldt dat 
hij geniet van wat hij voor zijn vereniging en 
de bezoekers doet. Grasmaaien, schoffelen, 
het schoonmaken van de kleedkamers, de 
elektra in de gaten houden en repareren, maar 
er zijn altijd bijkomende werkzaamheden, 
zo vertelde Kuipers. “Er gaat altijd wel iets 

stuk en er is dus genoeg te doen. Ook op 
vrijdagmiddag als een man of vijf, zes de 
velden kalken en ervoor zorgen dat alles 
er netjes bij ligt zodat iedereen op zaterdag 
weer kan voetballen. De laatste jaren is er 
veel gerenoveerd bij ons op het sportpark 
waardoor het er perfect bij ligt. Het is aan ons 
om dit ook zo te houden.”

Omdat er altijd werk is en blijft en er nooit te 
veel mensen zijn, zijn er altijd extra helpende 
handen nodig. Wie belangstelling heeft kan 
gewoon langskomen. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

G-zwemmen is er omdat iedereen aan 
zwemmen zou moeten kunnen doen

Zwemmen, heel veel mensen doen het zo graag, maar het is helaas niet voor iedereen 
weggelegd. Dat kan door een beperking komen, maar ook door het gebrek aan 
financiële middelen of door een andere reden. Een aantal instanties in de gemeente 
Coevorden is dit een doorn in het oog en dus gingen ze om tafel met de bedoeling 
iets te realiseren zodat iedereen kan zwemmen: het zogenaamde G-zwemmen werd 
geboren.

Patrick Ridderbosch is een van de 
buurtsportcoaches in de gemeente Coevorden 
en heeft er samen met Cosis en Zwembad 
De Swaneburg in Coevorden voor gezorgd 
dat het G-zwemmen er kon komen. Op 18 
juli a.s. is er een kans om het mee te maken 
en te zien of het iets voor u is. Tussen 
14.30 en 16.30 uur kan iedereen in De 
Swaneburg terecht. Opgave is wél nodig en 
kan via deswaneburg@sportfondsen.nl. “We 
organiseren het omdat het sportaanbod voor 
mensen met een beperking in Coevorden 
niet heel groot is. Dit is echter een pilot, 
maar we hopen het vaker te organiseren 
en streven ernaar om het structureel aan te 

bieden. Iedereen met een beperking (of als 
begeleider) mag meedoen.”

Tijdens de dag staat het plezier in combinatie 
met bewegen en ontmoeten centraal. Er is 
een mogelijkheid om vrij te zwemmen, maar 
er worden ook drie activiteiten georganiseerd: 
bewegen op muziek, sport en spel en 
estafette. “We hopen dat ook mensen met 
een beperking de mogelijkheid krijgen om 
te sporten en we hopen er vooral een mooie 
sportieve en gezellige middag van te maken. 
Daarnaast zou het geweldig zijn als we 
uiteindelijk tot een regulier aanbod kunnen 
komen.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Maja Weerink van Zwembad De Swaneburg
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Prachtige paardensport in Vlieghuis net 
buiten Coevorden
Op zaterdag 20 en zondag 21 juli a.s. doen 
er ongeveer honderdvijftig paarden aan 
de hippische wedstrijden die onderdeel 
van de Noordelijke Eventing Cup in het 
gehucht Vlieghuis dat tussen Coevorden 
en Schoonebeek ligt mee. Op het 
terrein van Coaching Hippique aan de 
Europaweg 38 is het straks allemaal te 
doen.

Christa Hogendoorn uit Coevorden maakt 
deel uit van de organisatie van de wedstrijden 
en heeft er veel zin in. “Dit jaar organiseren 
we het voor de derde keer en we proberen 
ieder jaar te groeien als evenement. Met 
ongeveer zeventig vrijwilligers per dag zijn 
we goed bezet, want er komt wél wat bij 
kijken om een groot evenement als dit op een 
perfecte manier te kunnen organiseren. Ik 
ben wedstrijdleider, maar houd ook overzicht 
over de gehele organisatie. We hebben er 
zin in en het is mooi hoe zo’n evenement na 
verschillende edities gaat leven. We dragen 
graag een steentje bij aan het succes ervan.”

Tijdens de wedstrijden is het de kunst zo 
hoog mogelijk te scoren in de dressuur, 
een foutloos springparcours af te leggen, 
maar ook een foutloze crosscountry. 
Ook de dierenartscheck moet twee keer 

goed zijn doorlopen. En dus moet je van 
goeden huize komen als je als beste voor 
de dag wilt komen. Ook voor bezoekers 
is het volgens Hogendoorn ‘machtig 
mooi’ om het samenspel tussen paard 
en ruiter te aanschouwen. “Het hele 
crosscountryparcours is ‘vrij’ voor publiek, 
maar pas op als u het fluitje hoort; paard en 
ruiter in aantocht! Voor hen geldt volle focus 
op het nemen van een van de uitdagende 
vaste hindernissen midden in een prachtig 
stukje natuur, op Vlieghuis. De toegang is 
gratis.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave. 
Foto: www.victorkrijt.nl)

Geluk in Beweging is er om iedereen te 
laten bewegen

Albert Lubbelinkhof werd enkele jaren geleden door een streptokokkenbacterie 
mindervalide waardoor hij niet meer kan lopen. Desondanks bleef de inwoner van 
Coevorden altijd doorgaan met wat hij zo leuk vindt om te doen: darten, bewegen 
en genieten van het leven. Het gaf en geeft hem kracht, motivatie en plezier. Omdat 
het hem zoveel bracht en brengt, wil hij het anderen ook meegeven en begon hij met 
‘Geluk in Beweging’.

Het moet het begin zijn van een op te richten 
stichting met de naam ‘De Roze Flamingo’. 
Het aantal mensen dat nu al ‘meegaat’ met 
Lubbelinkhof stijgt en dus gelooft hij in 
een succesvolle stichting die anderen kan 
helpen. Een van hen is Andre Mink uit 
Stadskanaal (rechts op de foto). Hij werd ooit 
door een ongeval mindervalide en is net als 
Lubbelink groot liefhebber van de dartsport. 
Beiden doen aan paradarten en Mink heeft 
zelfs een paradartarena in een buurthuis in 
zijn woonplaats weten te realiseren. “We 
willen trouwens meedoen aan de worldcup 
paradarten in Assen in november van dit 

jaar. Met behulp van subsidies en sponsoren 
hopen we dat dit lukt.”

Lubbelinkhof ging al snel over tot paradarten 
en er waren er meer die dat deden. Hij sprak 
met hen en bewoog meer en meer mensen 
ondanks hun beperking enthousiast te 
worden “We richten ons op mindervaliden 
en gehandicapten om deze doelgroep weer 
in beweging te krijgen en te laten zien dat 
je nog genoeg kunt. Men moet niet denken 
in moeilijkheden, maar in mogelijkheden 
en mensen stimuleren is vooral belangrijk.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Ingezonden brief
Ganzen overlast in Coevorden
In het verleden was er ook geregeld overlast van de ganzen maar dan werd er voor 
een praktische oplossing gezorgd, men ving er een aantal in de vroege ochtend 
uren om ze te verwijderen. Meestal waren de lijntjes kort om tot acties over te 
komen. Nu moet er geregeld schoongemaakt worden terwijl de overlast groter en 
groter wordt. In plaats van ingrijpen wordt er tegenwoordig veelvuldig overlegd 
met allerlei instanties die het allemaal beter weten behalve  voor het zorgen van 
een oplossing. Als er een plaag ontstaat moet je kunnen en durven ingrijpen net 
zoals dat gebeurd bij een te grote reeen en zwijnen bestand elders. Als mensen 
uitglijden over de ganzenstrond, als er verkeersopstoppingen ontstaan door grote 
groepen ganzen, als er werkelijk overlast is dan moet men ingrijpen. We schieten 
helemaal door over het dierenwelzijn.

Hetzelfde zie ik in het onderhoud van de openbare ruimte, laatst liep ik over het 
marktplein, om je dood te schamen. De toenmalige directeur gemeentewerken Jan 
Plasman verkondigde - een stad verkoop je door te zorgen voor goede wegen en een 
goede groenvoorziening. Toen stond er in de oude gidsen dat het Heutzpark een 
groene long was waar het goed toeven is, waar je met je visite heen ging voor een 
wandeling, ja dat was toen, nu ganzenstrond, groenvoorziening op een laag pitje en 
een grote kans op een tekenbeet in het niet gemaaide gras niet enkel daar maar overal 
in de plaats Coevorden. Biodiversiteit heet het in de volksmond, is prima maar doe 
het op die plaatsen daar waar het kan. Buitengebieden werden in het verleden ook wel 
spaarzaam gemaaid maar uitzichthoeken werden wel op tijd gemaaid. Brandhaarden van 
het tegenwoordig overal voorkomende St Jacobskruiskruid, daar werd de klepelmaaier 
opgezet. Veiligheid voor alles. In het verleden had je ambtenaren met bepaalde 
eindverantwoordelijkheden die beslissingen durfden te nemen buiten de gevestigde orde 
om, daar kom je tegenwoordig niet mee weg. Binnenstad, nieuwbouw, weeshuisweide 
prima voor mekaar maar zorg ook voor een goede dienstverlening, in alle facetten, voor 
de gehele gemeente Coevorden.

Bernard de Boer

Trekkerslep Coevorden moet ook dit jaar 
weer fantastisch worden
Maar liefst 33 keer stond Trekkerslep Coevorden op het programma: een groot 
evenement waar veel liefhebbers ervan op afkomen. Dit jaar vindt het festijn ook weer 
op twee dagen plaats, namelijk op vrijdag 2 en zaterdag 3 augustus. Locatie is dan 
weer de Hendrik Beerlingweg tussen Steenwijksmoer en Coevorden. De organisatie, 
Stichting Trekkerslep Coevorden, belooft alvast dat er erg veel deelnemers zijn en de 
aantallen enkele honderden zullen zijn.

“We begonnen meer dan dertig jaar geleden 
met 35 tot veertig rijders, maar nu zitten we 
op het tienvoudige en het groeit elk jaar alleen 
maar. Daar zijn we heel blij mee, maar zonder 
al onze sponsoren en de vele vrijwilligers 
kunnen we het niet al zolang organiseren”, zo 
gaf de organisatie aan. Ze verwacht in totaal 
ongeveer drieduizend bezoekers verspreid 
over twee dagen. Ieder jaar zorgt men ervoor 
dat er een geweldig programma is met heel 
veel interessante wedstrijden, maar ook zijn 
er steeds volop randactiviteiten. Dit jaar 
beginnen de wedstrijden op vrijdagavond 

om 18.00 uur en die avond is er ook een Dj 
van de Jambalya Drive. Tot 1.00 uur zal het 
een gezellige drukte zijn. Op zaterdag wordt 
al om 9.30 uur begonnen en dan gaat men 
tot ongeveer 17.00 uur door.  De agrarische 
mastodonten zijn gedurende de dag te zien. 
Ze hebben een gewicht tot ongeveer 18.000 
kilogram en hebben een vermogen van 
wel 550 pk. Er zijn zeventien verschillende 
klassen. Tijdens beide dagen is er van alles te 
eten en drinken, voor de kinderen is er een 
springkussen en op zaterdag is er de hele dag 
muziek. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Tienjarig bestaan dorpshuis  
De Hesselerhof in Oosterhesselen werd 
groots gevierd

Op 21 juni jl. was het groot feest in Oosterhesselen. Die dag werd er namelijk het 
tienjarig bestaan van dorpshuis De Hesselerhof gevierd. De Tien jaar Hesselerhof-
commissie bestaande uit leden van Excelsior, Klenckenheugte, Jan Naarding en leden 
van het bestuur en de activiteitencommissie van De Hesselerhof hadden een prachtig 
draaiboek gemaakt zodat het feest er een zou worden dat voor iedereen het genieten 
waard zou zijn. Het feit dat dit lukte stemde iedereen tevreden en dus kijkt iedereen 
op een geweldige dag terug.

Voor veel dorpen geldt dat het hebben van 
een dorpshuis de normaalste zaak van de 
wereld is, maar voor Oosterhesselen was 
dat decennialang niet zo. Pas in 2014 kwam 
het er nadat er jarenlang met onder meer de 
gemeente werd overlegd. In 1998 begonnen 
de eerste gesprekken al en vanaf 2008 kwam 
er echt schot in. Anno 2024 is het dorpshuis 
er een waarvan vaak gebruik wordt gemaakt.

Er is ook altijd veel te doen en dat gold ook 
tijdens de feestdag waar vrijwilligers die bij 
het dorpshuis zijn betrokken in het zonnetje 
werden gezet door het aanbieden van een 

etentje. Ook was er een feestavond bij Café 
Deen en aan de feestelijkheden was ook 
de Fair Culinair die op zaterdag plaatsvond 
gekoppeld. Velen kwamen eropaf en de 34 
standhouders hebben heel veel weten te 
verkopen. “We kregen veel positieve reacties 
en voor wat de fair betreft, die is misschien 
wel voor herhaling vatbaar”, zo gaven de 
mensen van de activiteitencommissie van De 
Hesselerhof aan.

Op de foto een afvaardiging van de 
activiteitencommissie van De Hesselerhof. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Zwemvierdaagse in Zweeloo ieder jaar 
weer een evenement om naar uit te 
kijken
Ieder jaar vindt in het Zweeler openluchtbad de zwemvierdaagse plaats. Steevast aan 
het einde van juni of het begin van juli: maanden waarin het meestal lekker weer is 
zodat dat het zwemmen een stukje aangenamer maakt. Op maandag 1 juli jl. was dat 
ook weer zo toen honderden zwemmers en zwemsters aan het evenement begonnen.

De zwemvierdaagse is een initiatief van 
KNZB en wordt georganiseerd door 
de Stichting Zwembad Zweeloo in 
samenwerking met Aelderzwemschool, ‘de 
leukste zwemschool van Drenthe’. Ingrid Pol 
(foto) is voorzitter van Stichting Zwembad 
Zweeloo. Ze kijkt terug op een prachtig begin 
van de zwemvierdaagse, hoewel het weer 
niet meer zo goed was als de dagen ervoor. 
Al vier decennia vindt het evenement in het 
Zweeler bad plaats en Pol was er heel vaak 
bij aanwezig. “Vorig jaar deed iemand voor 
de veertigste keer mee en zo zijn er velen 
die heel vaak meededen. Jong, maar zeker 
ook oud. De activiteitencommissie vindt 

het altijd prachtig om dit samen met de 
Aelderzwemschool te organiseren.”

Ieder jaar weer is de zwemvierdaagse een 
evenement waar er meer is dan alleen maar 
het zwemmen van baantjes. “We organiseren 
altijd verschillende activiteiten rondom de 
vierdaagse: ‘snel naar de bel’, bijvoorbeeld 
en traditioneel sluiten we altijd af met een 
demonstratie van de plaatselijke brandweer 
dat altijd weer een zeer groot succes is en veel 
bezoekers trekt. Na afloop kan men altijd 
vrij zwemmen. En zo is het ieder jaar weer 
geweldig.” (StadsKrant Coevorden/ Gerry Grave)

Ganzenloop in Coevorden ook dit 
jaar weer in het weekend van de 
Ganzenmarkt

De Ganzenloop werd twee keer eerder in Coevorden georganiseerd en na het succes 
van vorig jaar wordt de loop ook dit jaar weer in het weekend van de Ganzenmarkt 
georganiseerd. Op zondag 10 november a.s. kunnen zowel hardlopers als wandelaars 
zich uitleven. Vorig jaar deden er ruim driehonderd mensen mee en de organisatie 
heeft voor dit jaar een mooi doel: in ieder geval voor een verdubbeling van het aantal 
lopers zorgen.

De Loopgroep Codac tekent samen met 
de Loopgroep Coevorden en de Stichting 
Avond4daagse Coevorden voor de 
organisatie, maar wél onder de regie van 
de Stichting Ganzenmarkt. Het evenement 
bestaat uit een recreatieve hardloop- en 
wandeltocht. Hierbij kan er uit verschillende 
afstanden worden gekozen. Er zijn 
trouwens meerdere startplaatsen, want naast 
Coevorden kan men ook in Zweeloo, Sleen, 
Oosterhesselen en Dalen starten. Men gaat 
dan hardlopend of wandelend naar het 
centrum van Coevorden.

Martijn Oudhuis (foto) maakt deel uit van de 
organisatie en is lid van Codac. Zelf is hij ook 
fanatiek hardloper, maar tijdens de dag heeft 
hij het te druk om er als deelnemer bij te zijn. 
“Voorafgaand aan de Ganzenloop loop ik 
zelf de route vanaf Zweeloo om zo een goed 
gevoel bij de route te krijgen en natuurlijk 
te genieten van de prachtige omgeving. 
Stiekem ben ik wel een beetje jaloers dat ik 
op de dag zelf niet mee kan lopen, maar als 
ik andere mensen zie genieten van de loop 
dan ben ik dit gauw kwijt en verschijnt er een 
grote glimlach op mijn gezicht.”  (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl

Drentstalige kerkviering in Zweeloo

Een kerkviering in het Drents? Vaak gebeurt het niet en als het gebeurt is het dus 
bijzonder. Op zondag 4 augustus a.s. is er een en wel in de kerk in Zweeloo. Ook op 
zondag 1 september is er een kerkviering in de streektaal, maar dan in de openlucht 
en dat op het terrein waar De Vlinderprinses plaatsvindt, namelijk op de es bij de vier 
bomen vlak bij het monument in het kader van De Prinses van Zweeloo.

De reden van de kerkvieringen in het Drents 
is het feit dat men erg begaan is met het 
welzijn van de mensen. Gilbert Mulder 
(rechts op de foto) is voorzitter van de 
kerkenraad van de Hervormde Gemeente 
Zweeloo (PKN) en Hans Hordijk (links 
op de foto) is dat van de kerkenraad van 
de Protestantse Gemeente Aalden (PKN). 
Beiden legden uit waarom het welzijn van de 
medeburgers als zo belangrijk wordt gezien.  
“Het doel van de viering op 1 september 
is om in de eigen streektaal te laten horen 
wat de gekozen Bijbeltekst ons in deze tijd 
heeft te zeggen. Als kerken van Zweeloo 
en Aalden denken we, samen met Jennie 

Lambers en Hans Katerberg dat door gebruik 
van de Drentse taal er gemakkelijker, ook op 
gevoelsniveau, een boodschap kan worden 
gebracht, gehoord en begrepen.

Wie erbij wil zijn kan dat uiteraard doen, 
want iedereen uit het ‘Zanddorpengebied’  is 
welkom.  Thema van de viering is “Tied van 
leven' naar aanleiding van Prediker 3. “Als 
kerken willen we nadrukkelijk (en steeds 
meer) een rol spelen in het welzijn binnen 
onze dorpen en onze regio. Dat betekent dat 
we toegankelijk zijn en binnen de dorpen een 
ontmoetingsplaats bieden voor iedereen.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Activiteiten voor jong en oud op 14 juli in het bos
Feest in het bos: Emmerdennen bestaat 200 jaar
Vlak naast het drukke centrum van Emmen ligt een van de oudste bossen van Drenthe: de Emmerdennen. Dit 
jaar is het 200 jaar geleden dat de eerste boomzaden werden gezaaid. Dat wil Staatsbosbeheer graag samen met 
de inwoners van de Zuidoosthoek vieren, op zondag 14 juli tussen 11.00 en 15.00 uur. Emmenaren zijn van harte 
welkom voor een middag vol plezier, educatie en natuurbeleving in dit prachtige bosgebied. Ook wordt op deze 
dag de splinternieuwe Van Boom tot Bosroute in gebruik genomen.

Boswachter Jolijn Meier werkt met haar collega’s 
van Staatsbosbeheer jaarrond aan het behoud van de 
Emmerdennen. “De eerste bomen werden twee eeuwen 
geleden geplant door de Boermarken om het stuifzand tegen 
te houden, want Emmen verdween bijna onder het zand. 
Staatsbosbeheer nam meer dan 100 jaar geleden het bos 
over. De houtvesters van toen zorgden ervoor dat het een 
heel afwisselend bos werd: allemaal verschillende bomen 
met allemaal verschillende leeftijden. Dat maakt dit bos zo 
bijzonder. Kenners uit het hele land komen hier regelmatig 
om dit goede voorbeeld van consequent en nauwkeurig 
bosbeheer te bewonderen.”

Nieuwe Van Boom tot Bos wandelroute
Tijdens de dag staat de nieuwe Van Boom tot Bosroute 
centraal: een route van bijna 7 kilometer langs de mooiste 
plekjes van de Emmerdennen. Wie onderweg de QR-codes 
op de routepaaltjes scant, komt nog veel meer te weten over 
dit bijzondere bos. De route is onderdeel van de viering 
van het 125-jarig bestaan van Staatsbosbeheer, en kan ook 
na 14 juli gewandeld worden. De route wordt om 11.00 

uur feestelijk geopend door wethouder Pascal Schrik van 
de gemeente Emmen. Er zijn drie startpunten vanaf waar 
bezoekers de route kunnen lopen: de parkeerplaats bij 
hunebed D45, de parkeerplaats bij het Zandmeertje en de 
ingang van het bos aan de Randweg.

Activiteiten voor jong en oud
Jong en oud kan onderweg genieten van een scala aan 
gratis activiteiten. Zo kunnen bezoekers meedoen met de 
boswachters-challenge of de natuurquiz en luisteren naar 
een spannend verhaal bij de Bliksemboom. Ook kunnen ze 
meer te weten komen over het beheer van het bos en het 
gebruik van hout bij de boswachters van Staatsbosbeheer of 
over de rijke ontstaansgeschiedenis van Drenthe bij de stand 
van het Geopark. Kinderen gaan op ontdekkingstocht langs 
het kabouterpad, timmeren hun eigen nestkastje, bakken een 
broodje met Scouting Emmen of schilderen kabouters op 
berkenstammetjes. Ook wordt een nieuw houten beeld bij het 
kabouterpad feestelijk onthuld. Wie de hele route niet wil of 
kan lopen, kan ook rechtstreeks terecht op de verschillende 
locaties.

Historisch bos
De Emmerdennen, gelegen vlak naast het bruisende centrum 
van Emmen, vormt een oase van rust te midden van de stad. 
Met enorme woudreuzen en zandduinen zoals Haantjeduin, 
dat het hoogste punt van Drenthe is, ademt dit prachtige 
gemengde bos een unieke sfeer. Het bos, dat langzaam is 
gegroeid te midden van de stedelijke ontwikkeling door 
de jaren heen, herbergt een overvloed aan flora en fauna, 
waaronder mossen, varens en paddenstoelen. Door kenners 
wordt het beschouwd als een van de mooiste bossen van 
Nederland. Staatsbosbeheer beheert dit historische bos met 
zorg en precisie, waardoor het een waardevolle plek blijft 
voor inwoners van Emmen en omstreken.

Meer informatie
Staatsbosbeheer raadt bezoekers aan van te voren naar de 
wc te gaan, want in het bos zijn geen toiletvoorzieningen. 
Bovendien is het verstandig om zoveel mogelijk te voet of 
met de fiets te komen, vanwege beperkte parkeergelegenheid. 
Het is wijs om goede schoenen te dragen en na afloop van 
de dag even – zoals na elk bezoek aan de natuur - extra te 
controleren op de aanwezigheid van teken. 

Meer informatie over de viering van 200 jaar Emmerdennen 
staat op www.staatsbosbeheer.nl/emmerdennen200jaar

“Humanitas gelooft in de 
kracht van mensen”
Humanitas is een landelijke vrijwilligersorganisatie met 
afdelingen door het hele land. Ook in Coevorden zijn 
vrijwilligers actief. “We weten dat er in onze samenleving 
veel mensen zijn met geldzorgen, dat er mensen zijn zich 
eenzaam voelen of mensen die door taalproblemen weinig 
aansluiting kunnen vinden bij mensen in hun buurt”, vertelt 
Ineke Bekkering, die werkzaam is bij Humanitas. “Wij 
willen er zijn voor al die mensen, niet uit liefdadigheid, 
maar op basis van gelijkwaardigheid, van mens tot mens”. 

Gelijkwaardigheid is enorm belangrijk, net als ons uitgangspunt 
“eigen regie”. Humanitas gelooft in de kracht van mensen, dat 
zij met een beetje steun van een ander zélf weer de touwtjes in 
handen kunnen nemen. “Het is in deze tijd niet zo eenvoudig om 
vrijwilligers te vinden voor onze activiteiten, en dat is best heel 
jammer. Mensen realiseren zich soms niet dat een paar uurtjes 
van hun tijd écht een wereld van verschil kan uitmaken voor 
iemand anders. Dat je iemand bent naar wie mensen uitkijken. 
Iemand die tijd maakt, een luisterend oor biedt, gezelligheid 
meebrengt, maar ook het perspectief dat je de draad zélf weer 
op kunt pakken. En andersom kan het trouwens ook enorm 
verrijkend voor de vrijwilliger zijn, bijvoorbeeld door in contact 
te komen met mensen uit andere culturen.

Humanitas Coevorden heeft een mooi aanbod aan activiteiten 
zoals Thuisadministratie, Taalmaatjes (individueel en in 
een groep), een bezoekgroep, Intercultureel ontmoeten 
en kindervakantieweken. En na de zomer start er een 
voorleesactiviteit. Overal zijn vrijwilligers welkom, zowel in de 
uitvoering, maar ook als coördinator of in het bestuur. Vele 
handen maken het werk licht en leuk(er)!

Vanuit Humanitas worden vrijwilligers goed gefaciliteerd, bv. 
met scholing, onkostenvergoeding, vrijwilligersverzekering en 
waar nodig ondersteuning door een beroepskracht. Als jij óók het 
verschil wilt maken voor een ander, laat het dan snel weten en 
mail naar coevorden@humanitas.nl. Meer informatie vind je op 
onze website www.humanitas.nl/coevorden
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Vijvertuin Ada Hofman in Loozen

Ontstaan
De Vijvertuin is aangelegd in 1988 door 
Ada Hofman. Een oude boerderij met 
schuren en weiland werd omgetoverd tot 
een zowel nationaal als internationaal bekend 
tuinparadijs voor mens en dier met een 
bijzondere ambiance.

Dagje uit
Op een oppervlakte van zo’n 2 ha. liggen 
rondom 3 grote natuurvijvers ruim 30
kleine tuinen met daarin zo’n 50 grote en 
kleine vijvers. In iedere tuin zijn zitjes om 
heerlijk van de rust, geuren, en kleuren te 
genieten. Er is veel te zien, kabbelende 
beekjes, watervallen, beelden, en in de tuin 
staan vele verschillende soorten vaste planten, 
heesters en bomen. Vanaf de daktuin heeft 
de bezoeker een schitterend uitzicht over de 
Vijvertuinen.

Helder water
De visie van Ada Hofman om het water 
in de vijver op natuurlijke wijze helder en 
gezond te houden heeft ze in haar boeken 
duidelijk uiteengezet. Deze visie waarin 
zuurstofplanten zo’n belangrijke rol spelen 

ziet men in praktijk gebracht in de heldere 
vijvers van de Vijvertuinen.

Tuincafe
Zowel binnen als op het terras kunt u iets 
lekkers kiezen uit het menu en/of van de
drankenkaart en genieten van de sfeervolle 
omgeving.

Hoogtepunten
Mei: bomen, bollen en de rotsplanten in 
bloei, vanaf begin mei de kikker-concerten
Juni-Augustus: vele waterlelies in bloei
Augustus-September: borders in bloei, 
vlindertijd, vlammende herfstkleuren

Openingstijden
De Vijvertuin is geopend vanaf 1 mei tot en 
met 29 september in 2024,
van dinsdag tot en met zondag van 10.30 tot 
16.00 uur. 

De Vijvertuinen van Ada Hofman
Westeindigerdijk 3
7778 HG Loozen
I: www.devijvertuinenvanadahofman.nl
E: adahofmanvijvertuinen@gmail.com
F: www.facebook.com/devijvertuinen

DAGJE UIT IN COEVORDEN EN OMSTREKEN
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Bart Jonkers, voorzitter KNSB Gewest 
Drenthe: “Een nieuwe ijsbaan in Assen en 
behoud van Kardinge is essentieel voor 
de toekomst van de schaatssport”

Gedoe in schaatsland, nu de gemeente Groningen niet van plan lijkt op kunstijsbaan 
Kardinge op te knappen. En dat in de wetenschap dat er ook in Assen al enige tijd 
geen kunstijsbaan meer is. Een ramp dreigt dus voor de noordelijke schaatser. Bart 
Jonker, voorzitter KNSB Gewest Drenthe, maakt zich ondertussen hard voor de 
realisatie van een tunnelijsbaan in Assen en hoopt van harte dat ook Kardinge gewoon 
open blijft. ¨Dat is echt essentieel voor de toekomst van de schaatssport¨, zegt hij.

Totaal verschillende ijsbanen
In Groningen zijn ondertussen al allerlei 
acties ontketend om Kardinge te behouden 
voor Stad en Ommeland. Onlangs werd een 
petitie aan het gemeentebestuur aangeboden. 
Onder de ondertekenaars bevinden zich 
onder meer Marianne Timmer, Renate 
Groenewold, Joy Beune en Suzanne 
Schulting. Of het zoden aan de dijk zet, is 
maar de vraag. Schrale troost: voorlopig - 
een jaar - kan er nog geschaatst worden in 
Kardinge, de kunstijsbaan die bijkans op 
instorten staat. En ondertussen was Bart 
Jonkers (op de foto uiterst rechts met de 
andere bestuursleden van Gewest Drenthe 
van de KNSB) vorige week bij Provinciale 
Staten om te lobbyen voor de komst van een 
zogenaamde tunnelijsbaan in Assen. ¨In de 
ideale situatie komt er een ijsbaan in Assen 
en blijft Kardinge ook gewoon open. Het zijn 
twee totaal verschillende ijsbanen. Het bijt 
elkaar niet. Integendeel zelfs¨, zegt Jonker. die 
zich zelf al meer dan 35 jaar vrijwillig inzet 
voor de schaats- en skeelersport en daarvoor 
zelfs Koninklijk werd onderscheiden.

Toekomst van de schaatssport
Jonkers, hij reed twee keer de Elfstedentocht, 
deed bij Provinciale Staten een goed woordje 
voor de plannen van het Rotterdamse bedrijf 
A Nice Group. Dat bedrijf wil in navolging 
van Rotterdam een tunnelijsbaan in Assen, bij 
het TT circuit, realiseren. ¨Deze tunnelijsbaan 
moet je zien voor de recreatiesport, terwijl 
Kardinge meer is voor de wedstrijdsporters. 
Voor de aanwas van jonge schaatsers is 
het essentieel dat er een ijsbaan in Assen 
komt. Er moeten weer meer mensen gaan 
schaatsen. Zeker ook door het uitblijven 
van natuurijs weten veel kinderen niet eens 
meer wat schaatsen is. In Assen kunnen ze 
leren schaatsen. Jeugd kan er bovendien 
prima trainen. Zonder goede ijsbanen komt 
de toekomst van de schaatssport echt op de 
tocht te staan.¨

Geen goede ontwikkeling
Jonkers is als geen ander op de hoogte. 
Hij weet dat het ledental van verschillende 
schaatsclubs hard afneemt. Beste voorbeelden 

zijn die clubs in Exloo en Assen. Zo verloor 
de club in Exloo bijna zeventig procent 
van de leden en dat vanaf het moment 
dat de kunstijsbaan in Assen, in 2016, de 
deuren sloot. ¨Natuurlijk is dat geen goede 
ontwikkeling. Maar er is nog iets: de mensen 
uit bepaalde delen van Drenthe gaan minder 
snel schaatsen in Kardinge. Vanwege 
de afstand. Met Assen tackel je ook dit 
probleem¨, zegt Jonkers.

Recreatieve en wedstrijdschaatser
De plannen die Jonkers in Provinciale Staten 
verdedigde, zien er prachtig uit. Probleem 
is echter het geld. Zoals altijd. De realisatie 
van de tunnelijsbaan in Assen gaat 8,5 
miljoen euro kosten. A Nice Group wil 
twee miljoen investeren, de rest zal uit de 
portemonnee van de gemeente Assen en de 
provincie Drenthe moeten komen. Assen wil 
wel, zo lijkt het. Mits de provincie ook een 
aanzienlijke duit in het zakje wil doen. ¨Voor 
mij is een schaatser een schaatser. Ik kom op 
voor de belangen van zowel de recreatieve als 
de wedstrijdrijder. Met Assen en Groningen 
kunnen we die groepen perfect bedienen. 
Het is gewoon belangrijk dat zoveel mogelijk 
mensen in aanraking komen met schaatsen. Ik 
ga me daar hard voor maken.¨ Het woord is 
nu aan de gemeente Groningen, de gemeente 
Assen en de provincie Drenthe. Voorlopig 
wordt er, zolang Kardinge het volhoudt, 
alleen in Groningen op kunstijs geschaatst. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Tunnelijsbaan
De tunnelijsbaan in Assen moet een 
plek krijgen bij het TT circuit in Assen. 
De baan moet een lengte hebben van 
400 meter. Bovendien moet er een 
ijsvloer komen van 30 bij 60 meter. 
In de zomermaanden zou de ijsbaan 
voor andere, meer zomerse activiteiten 
gebruikt kunnen worden. De totale 
kosten van het plan bedragen 8,5 miljoen 
euro.  Daarvan moet 6,5 miljoen komen 
van de gemeente Assen en de provincie 
Groningen. 

Bij zaal Mulder te Hardenberg 
Stichting STAP organiseert dansavonden
Ook in de maand 
juli kunnen dans- en 
muziekliefhebbers 
weer gaan genieten 
van de dansavonden 
die Stichting STAP 
organiseert bij zaal 
Mulder te Hardenberg. 
Daarmee faciliteert 
STAP ook de muziek- 
en dansliefhebbers 
in de regio Ommen/
Emmen/Coevorden/
Dedemsvaart/
Hoogeveen om op  korte 
rijafstand een dansavond 
te kunnen bezoeken 
en de sfeer te proeven, 
te dansen, nieuwe 
mensen te ontmoeten 
en te genieten van de 
geweldige muziek van 
de top band Wheels 
uit Enschede en de 
topband WAY BACK uit 
Enschede. 

Ook voor regelmatige 
bezoekers van 
dansavonden van STAP in 
de andere regio voegt dit 
weer iets toe als het om 
ontmoeten gaat en het vinden van nieuwe 
danspartners. Want er zullen ongetwijfeld 
op deze avond weer veel nieuwe gezichten 
begroet kunnen worden.

Zaterdag 13 juli a.s. met live muziek van de 
band WHEELS.  
Zaterdag 27 juli a.s. met live muziek van de 
band WAY BACK.

Aanvang 20.00 uur, zaal open vanaf 19.30 
uur. Entree: €10,-
Adres: Zaal Muder 
Gramsbergerweg 68, Hardenberg

Voor meer informatie:
www.stichtingstapswingt.nl
Tel. 06 - 51 15 74 22
E-mail: estheny@hotmail.com
Facebook: Dansen voor singles en paren.

Dag van de Ouderen in ‘Van der Valk 
Hotel’ in Emmen
Dit jaar wordt op woensdag 2 oktober de Dag van de Ouderen gehouden. Het vindt 
plaats in het Van der Valk Hotel Emmen aan de Verlengde Herendijk in Emmen.

Gratis toegang
De Dag van de Ouderen is een evenement 
waar o.a. standhouders zich presenteren aan 
de doelgroep, de senior inwoners van de 
gemeente Emmen. Het evenement heeft een 
niet-commercieel, informatief karakter en er 
is in de middag ook tijd voor ontspanning. 
De toegang is gratis.

Toespraak, lezing en muziek
De deuren gaan open om 10.00 uur, het 
programma begint om 10.30 uur. Dat 
begint met een korte toespraak door onze 
wethouder mevrouw Leal. Aansluitend is er 
in de ochtend een lezing door Dhr. Bloeming 
van Domesta, waarbij hij zal ingaan op 
zaken als levensbestendig wonen en nieuwe 
woonvormen voor ouderen. Rond de middag 

zijn er twee optredens van cabaret-duo 
2Voudt bestaande uit Eddie Zinnemers en 
Rob Wilhelm.

Ruim 40 kramen met informatie
De Informatiemarkt met ruim 40 kramen 
biedt informatie uiteenlopend van o.a. 
gezond oud worden, wonen, hobbyclubs tot 
computervaardig worden.

Lunch
De bezoekers kunnen ’s middags om 12.00 
uur en 12.45 uur tegen betaling van €15,00 
gebruik maken van een lekkere lunch. 
Consumptiemunten en vouchers voor de 
lunch zijn te koop bij de receptie van het 
Hotel. Het evenement van ‘De Dag van de 
Ouderen’ duurt tot 16.30 uur.

Museum Janning bruist met activiteiten!
Ontdek je innerlijke kracht met Sacred 
Dance op 14 september in Nieuw-
Schoonebeek. Leer kaarsen maken 
onder genot van een High Tea op 5 
oktober. Duik in de Drentse historie 
met de Zandtovenaar Gert van de 
Vijver, bekend van TV, op 12 oktober 
in de Bonifatiuskerk. Of verdiep je in 
(Oud) Engelse literatuur in Barger-
Compascuum op 10 november.

Kijk op museumjanning.nl voor meer 
informatie en aanmelding!
Uiteraard bent u ook van harte welkom voor 
een bezoek met rondleiding aan ons museum.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Welkoop Coevorden specialist in dier en tuin
Cindy en Marlies: dé dierspecialisten in Welkoop!

Welkoop Coevorden is al heel lang specialist op het gebied van dier, tuin en kleding. Cindy Blokzijl en Marlies 
Eising - ze werken respectievelijk zestien en achttien jaar bij Welkoop Coevorden - gelden als dé dierspecialisten. 
¨We kunnen het enorm goed met elkaar vinden. Al van jongs af aan zijn we beiden enorme dierenliefhebbers. Het 
was dan ook geen verrassing dat we een opleiding in die sector hebben gevolgd¨, vertellen ze. Met Servicepunt Dier 
biedt Welkoop Coevorden aanvullende services voor uw huisdier aan. Cindy en Marlies vertellen daar graag over.

Dierenpunt bij Welkoop Coevorden
¨Aanvankelijk begonnen we beiden als kassamedewerker 
maar inmiddels zijn we samen verantwoordelijk voor de 
afdeling Dier. We krijgen hierin veel vrijheid, zodat we zo nu 
en dan naar eigen wens ook wat artikelen kunnen toevoegen 
aan het assortiment. Hierdoor kunnen we her en der het 
schap optimaliseren en de behoefte van de klant nóg beter 
beantwoorden¨, vertellen ze. ¨Sinds eind mei 2023 mogen 
we ons ook ‘Dierspecialist’ noemen, nadat we de opleiding 
Prins Health Coach in Veenendaal afgerond hebben. Met 
de verbouwing van de winkel vorig voorjaar naar de nieuwe 
formule is de winkel in het bezit van een Dierenpunt. Hier 
bieden we aanvullende services aan in het belang van de 
gezondheid van het huisdier. Denk aan het knippen van de 
nagels van konijn, cavia, hond of kat. 

Tevens kun je bij ons terecht voor gewichtscontrole van de 
hond. Een passend gewicht is zeer belangrijk voor het welzijn 
van de viervoeter. De weegschaal in de winkel geeft klanten 
de kans met regelmaat het gewicht van hun hond te komen 
checken. Zowel een nuttige als leuke toevoeging in de winkel, 
want de meeste honden kennen de winkel inmiddels op hun 
duimpje en zijn razend enthousiast, heerlijk om te zien.¨

Nóg betere service
Dierspecialist ben je niet zomaar. ¨Voordat je je Prins Health 
Coach mag noemen volg je een opleiding bestaande uit 
theorie en opdrachten die je thuis doorwerkt én praktijkdagen 
bij de vestiging van Prins in Veenendaal. Gedrag, voeding, 
gezondheid en huisvesting zijn onderwerpen die aan bod 
komen. Je moet het zien als een verbreding van je kennis 
waardoor je beter in staat bent allerhande vragen van mensen 
betreft hun hond en kat te beantwoorden en de aangeboden 
services uit kunt voeren.¨

Vakantiecheck
Bij het Servicepunt Dier kun je terecht wanneer de nagels 
geknipt moeten worden van bijvoorbeeld je konijn, cavia, 
hond of kat. ¨Veel dieren slijten hun nagels zelf af maar in 
sommige gevallen kan het nodig zijn ze een handje te helpen. 
Daarnaast bieden we de

gezondheidscheck aan. Een check op oren, ogen, gebit, 
nagels, gewicht en vacht, mochten hier onzekerheden over 
zijn. De vakantiecheck is een voorbereidende check qua  
vaccinaties, regels of andere benodigdheden ten aanzien van 
het te bezoeken land. Zoals eerder genoemd is er dan nog 
de weegservice. De klant mag altijd vrijblijvend zijn of haar 
hond komen wegen, maar mocht er hulp nodig zijn om een 
bepaald streefgewicht te behalen dan is het ook mogelijk daar 
ondersteuning voor te krijgen. Daarnaast ben je uiteraard ook 

welkom met uw jonge pup, een goede socialisatie op vreemd 
terrein is enorm belangrijk voor het diers latere leven. Wat 
extra leuk is, is dat puppy- en kittenpakketten gratis zijn aan 
te vragen via onze site. Deze bestaat onder andere uit een zak 
voer naar keuze, een verantwoorde snack en een leuk speeltje. 
Een leuke attentie voor de klant met een jonge viervoeter, 
maar stiekem óók leuk voor ons personeel natuurlijk. Want 
wie wil er nou niet heerlijk puppy-knuffelen?¨

Gezond, tevreden en gelukkig
¨Werken bij Welkoop is na al die jaren nog steeds heel leuk¨, 
zeggen Cindy en Marlies. ¨Vooral het sociale aspect en de 
omgang met mensen. Ach, en wanneer je van kleine succesjes 
hoort na een bepaald advies is dat natuurlijk helemaal super. 
Dan heb je echt eer van je werk, want als dierenliefhebber wil 
je zowel je eigen, maar uiteraard óók de dieren van anderen 
heel graag gezond, tevreden en gelukkig zien.¨

Welkoop Coevorden is gevestigd aan de Printer 25 in 
Coevorden. Telefoon: 0524 - 524691. Zie ook welkoop.nl. 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Producten van het familiebedrijf Grummel Metaal Coevorden 
gaan de hele wereld over 

Grummel Metaal Coevorden is al meer dan 40 jaar een betrouwbaar metaalbedrijf 
voor het produceren en leveren van metaalproducten, kunststofproducten, 
machineonderdelen en samengestelde apparaten en machines. 

Eigenaren zijn Harold Grummel en zijn 
partner Natascha Luchies en het bedrijf is 
sinds 1998 op de huidige locatie gevestigd. 
“Ik nam het bedrijf in 2008 volledig over 
van mijn ouders”, vertelt Harold. “Natascha 
werkte voor die tijd part time mee in de 
zaak maar sinds 2008 is ze ook iedere dag 
op de werkvloer te vinden.” Grummel 
Metaal bewerkt metalen en halffabricaten 
voor klanten van waar ook ter wereld. 
“Onze producten gaan naar Singapore, 
Amerika, Engeland en Italië maar blijven 
ook gewoon hier in de regio”, legt Harold 
uit. Klanten zijn onder andere bedrijven 
in de recycle industrie, de scheepsbouw, 

de transportsector, milieutechniek, 
jachtbouw, de voedingsindustrie en de 
olie- en gasindustrie. Harold: “Zo werken 
we bijvoorbeeld veel voor de scheepvaart 
en maken we onderdelen voor ankerlieren, 
tandwielen voor lierkasten en onderdelen 
voor scheepsdeuren en loopplanken. Maar we 
hebben ook een klant in de recylingindustrie 
voor wie we al meer dan 20 jaar onderdelen 
voor hun recyclemachines maken. Alleen 
door goed met onze klanten te overleggen 
kunnen we hoge kwaliteit leveren en zo 
efficiënt mogelijk werken.”

Ondanks het feit dat de producten van 

Grummel Metaal de hele wereld overgaan is 
het bedrijf altijd redelijk klein gebleven. “We 
zijn een familiebedrijf en werken met een 
klein team”, aldus Natascha. “Onze jongste 
medewerker is nog maar 18 jaar oud en de 
oudste 72, hij had eigenlijk al met pensioen 
gemogen maar heeft het nog heel erg naar 
zijn zin bij ons. Het grote voordeel van 
werken in een klein team is dat we elkaar 
goed kennen en de lijntjes kort zijn. We 
helpen en ondersteunen elkaar waar nodig 
en dat is erg fijn, iedereen is ontzettend 
betrokken.” Grummel metaal is wel op 
zoek naar uitbreiding van het team en dan 
in bijzonder naar een CNC-frezer en een 
conventioneel/CNC draaier. Harold: “Onze 
producten worden op een Soraluce-bedfrezer 
gemaakt en bewerkt dus we zoeken wel een 
CNC-frezer die het aandurft om op grote 

machines te werken. “En de mensen die we 
zoeken moeten het hele proces, van begin tot 
eind, zelf uit kunnen voeren”, vult Natascha 
hem aan. “Dus van tekening tot levering, 
degene die wij zoeken moet een echte 
vakman óf vakvrouw zijn.”

Wil je meer weten over het werk van 
Grummel Metaal Coevorden of ben je op 
zoek naar een leuke baan in klein team bij 
een metaalbedrijf? Kijk dan op de website 
van Grummel Metaal Coevorden of op de 
LinkedIn-pagina en solliciteer! (StadsKrant 
Coevorden/Miranda Wolters) 

Grummel Metaal Coevorden/ G.M.C. B.V
Byte 16 | Coevorden | Tel: 0524 52 54 10
E-mail: info@gmc-coevorden.nl
www.gmc-coevorden.nl



Gezien tijdens het prachtige OranjeFeest in Coevorden van CSVC – Zaterdag 15 juni 2024
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VCG na twee decennia terug in vierde 
klasse

Het heeft jaren geduurd, maar het is voetbalvereniging VCG uit Geesbrug gelukt de 
vierde klasse weer te bereiken. Twintig jaar maar liefst kwam het team in de kelder 
van het amateurvoetbal uit, maar op zaterdag 15 juni jl. was het groot feest toen de 
formatie van trainer Sander Blaauw (foto) De Fivel met 1-0 versloeg en promoveerde.

Voor Blaauw kon het niet mooier tijdens zijn 
eerste jaar bij de club en dus was hij dolblij. 
“Prachtig, maar ook voor de spelers hoor. 
Naarmate het seizoen vorderde zag je dat 
het team op elkaar ingespeeld was en precies 
wist wat het op elke positie moest doen. Ons 
doel was nacompetitie halen en dat is gelukt; 
we eindigden als tweede achter Alcides. De 
nacompetitie verliep natuurlijk geweldig en 
nu op naar de vierde klasse.”

Natuurlijk volgt dan de vraag wat VCG 
een treetje hoger kan. Blaauw: “Lastig in te 
schatten. Komend seizoen zal de doelstelling 
handhaving zijn. Na zes of zeven wedstrijden 
kunnen we denk ik bekijken waar we staan. 

Het zal in ieder geval een heel mooie 
competitie worden met veel derby’s: SCN, 
Hollandscheveld, Elim en CSVC.”

De tijd zal leren wat VCG kan. Zeker is 
dat er versterkingen bij zijn gekomen, maar 
enkele spelers ook zijn gestopt. Erwin Doorn 
en Sander van der Sleen zijn er straks niet 
meer bij als spelers. “Erwin zal mijn assistent 
worden en Sander zal als keepertrainer 
verbonden blijven aan de selectie. Daar 
ben ik in beide gevallen heel content mee.” 
Roy Boertien en Aron Boer komen van 
Noordscheschut, Senna van der Weide van 
De Weide en Robert Mulder van Raptim. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Verkoopactie Rotary Coevorden:
Alles voor het goede doel
3 zaterdagen 13, 20 en 27 juli
Van 10.00 uur tot 16.00 uur. Adres: Printer 22i Coevorden

Rotaryclub Coevorden verlengt wegens succes de Aktie met 3 ZATERDAGEN…alles 
voor het goede doel.  Het betreft de verkoop van ingeruilde schoongemaakte meubels 
van Haverkort Interieurs. De tweedehands en nieuwe meubels zijn gereinigd met 
de apparatuur van Schoonex. Er zijn bij meubels van bekende merken zoals Montèl, 
Stressless, Rolf Benz en Cor. Het mooiste is als mensen zelf de spullen afhalen. 
Echter, het is ook mogelijk om tegen een kleine vergoeding voor het goede doel de 
spullen thuis te laten bezorgen.

Alles moet weg
De afgelopen weken zijn er diverse nieuwe 
ingeruilde en schoongemaakte meubelen en 
andere producten bijgekomen en niet minder 
belangrijk de Rotary heeft de prijzen nog 
eens extra naar beneden aangepast. ALLES 
moet WEG. B.v. het is al mogelijk om vanaf 
€ 50,00 al een keurige betaalbare bank voor 
een nieuwe look in huis of voor uw studerend 
kind aan te kunnen aanschaffen

Opbrengst naar goede doelen in de 
gemeente Coevorden
Naast de prachtige koopjes van meubelen 
heeft Mooiweer Styling-en-Decoratie diverse 
artikelen beschikbaar gesteld en Tjardi 
sierraden en veel  brocante dingen, hippe 
schoenen en heel veel boeken.  Hetgeen 
het extra interessant maakt om te komen 
snuffelen. De opbrengst hiervan gaat naar 
goede doelen, onder andere voor de jeugd in 
de gemeente Coevorden.

Grote dank aan familie Kruizenga
Dankzij de familie Kruizenga mag Rotaryclub 
Coevorden gedurende de maand juli 
gebruikmaken van het pand aan Printer 22i 
voor deze actie.  De verkoopdagen zijn op 
zaterdag 13 juli, 20 juli en de Finale Verkoop 
van de laatste restanten is op 27 juli tijdens 
de piekjesmarkt van 10.00 tot 16.00 uur.  
Iedereen is dan welkom in het pand op de 
genoemde dagen. Maar haast is geboden want 

u vooral dan bent u verzekerd van de grote 
keuze en koopjes.

www.samendalen.nl
Om een beeld te krijgen van de collectie kunt 
u kijken op www.samendalen.nl via de link 
‘Alles voor het goede doel’. Voor nadere 
informatie kunt u mailen naar: secretaris-
rotarycoevorden@outlook.com.

Rotaryclub Coevorden immer actief
De mannen en vrouwen van Rotaryclub 
Coevorden zijn immer actief met allerlei 
acties om goede doelen te steunen, 
zowel lokaal, regionaal als nationaal 
en internationaal. De club was in 1998 
grondlegger van het Rudie Zwols Fonds, 
die inmiddels al vele jaren op eigen benen 
staat. Verder zijn er onder meer de jaarlijkse 
houthakactie, de herfstmarkt en fruitpersdag. 
Afgelopen jaar nog zegde Rotaryclub 
Coevorden een watertappunt op de Markt 
toe bij de herinrichting van het plein en 
omgeving.

Op lokaal gebied werden en worden diverse 
organisaties gesteund, zoals Talentencentrum 
Coevorden, het Rudie Zwols Fonds, de 
Voedselbank, Petje Af, kinderkampen, 
Stichting Duofietsen Gemeente Coevorden, 
teams Roparun en Speeltuinen Dalen. 
Daarnaast houdt de club jaarlijks een activiteit 
voor mensen met een beperking uit de regio.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Jaarlijkse Braderie met Rommelmarkt
op 13 juli in Coevorden
Hartje zomer betekent volop 
reuring in het stadscentrum 
van Coevorden. Ook op 
zaterdag 13 juli a.s. is dat het 
geval, want dan wordt weer 
de jaarlijkse braderie met 
rommelmarkt georganiseerd. 
Verspreid over meerdere 
straten in het centrum zal 
er dan veel gezelligheid zijn 
en zullen de ongeveer zestig 
standhouders proberen zoveel 
mogelijk te verkopen.

Al vele jaren wordt het 
evenement in Coevorden 
georganiseerd en wordt 
het volgens Willem de 
Bie (foto), activiteiten-/
evenementencoördinator in de 
stad, altijd erg goed bezocht en 
hij verwacht dat dat dit jaar niet 
anders zal zijn. Hij doet het echter 
niet alleen, want samen met 
Wildro Verhuur uit Hoogeveen 
tekent hij voor de organisatie. 
Niet alleen van de komende braderie en 
rommelmarkt, maar ook van de anderen die 
gedurende het kalenderjaar plaatsvinden. 
“Meestal zijn dat zo’n acht braderieën en 
rommelmarkten per jaar en het is met Wildro 
altijd een prima samenwerking. Deze keer 
is er ook weer in geslaagd ongeveer zestig 
stands voor elkaar te krijgen zodat er voor de 
bezoekers volop keus is.”

Er zal van alles worden verkocht en in 
het aanbod is veel variatie. Een mooie 
bijkomstigheid is dat de winkels natuurlijk 
ook gewoon zijn geopend. Het geldt ook 
voor de horeca die de deuren die dag graag 
voor u openen. De rommelmarkt en braderie 
duurt van 10.00 tot 17.00 uur. Wie nog lekker 
wil nagenieten van een hapje en drankje kan 
dat natuurlijk op een gezellig terras doen.  
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Johan Scheltens, voorzitter Zuidenveld
“Zuidenveld heeft heel veel historie maar 
zeker ook heel veel toekomst”

Dat Johan Scheltens ooit voorzitter zou worden van het Zuidenveld, stond in de 
sterren geschreven. ¨Ik ben met Zuidenveld opgegroeid en bovendien was mijn vader 
meer dan een kwart eeuw secretaris en penningmeester. In 2019 ben ik bestuurslid 
geworden en twee jaar later werd ik met een vertraging van een jaar vanwege corona 
voorzitter. Ik ben gek op Zuidenveld. Thuis hadden we paarden en we namen altijd 
deel aan de keuring of het concours hippique. Als voorzitter ken ik de geschiedenis 
van dit evenement, maar weet ik ook dat het een heel mooie toekomst voor zich 
heeft.¨

Geen optocht en versierde straten
Over die toekomst werden wat rimpels 
gefronsd de afgelopen maanden. Want: 
Coevorden heeft geen plaatselijk comité en 
daarom is er dit jaar geen optocht en zijn er 
geen versierde straten. ¨En voor veel mensen 
is precies dát Zuidenveld¨, zegt Scheltens. 
¨Coevorden is altijd wat lastig geweest. 
Misschien is het te veel stad. In Emmen 
hadden we hetzelfde probleem. Dat probleem 
is echter getackeld doordat Nieuw-Weerdinge 
het de laatste edities doet. In andere dorpen is 
er helemaal geen probleem. Volgend jaar gaan 
we naar Oosterhesselen. En die mensen een 
beetje kennende, weet ik dat ze nu al bezig 
zijn met de optocht en de versierde straten¨, 
zegt Scheltens, die dus geen enkele twijfel 
heeft over de toekomst van het evenement.

Gratis entree
Overigens zou Coevorden eigenlijk in 2021 al 
aan de beurt zijn om de organisatie op zich te 
nemen. ¨We hebben toen echter geruild met 
Nieuw-Weerdinge, omdat dat dorp toen 150 
jaar bestond´, zegt Scheltens, die bijzonder 
blij is met de locatie in Coevorden, het Van 
Heutszpark. ¨Zuidenveld is sinds vijf jaar 
gratis toegankelijk. Daarvoor moest er entree 
betaald worden. Die switch werpt vruchten 
af, want er komen heel veel mensen een 
kijkje nemen. Ik herinner me Schoonebeek, 
twee jaar geleden. Het zat en stond rondom 

helemaal vol. Echt prachtig om te zien¨, laat 
de voorzitter weten. Aan de andere kant 
moeten natuurlijk ook de financiën scherp 
in de gaten gehouden worden. ¨We zijn 
afhankelijk van subsidie en sponsoring. Ook 
dat is in Coevorden allemaal wat lastiger. Of 
anders: royaal en scheutig is het allemaal niet.¨

Verjonging in het bestuur
Het voorzitterschap kost Scheltens amper 
energie. ¨Integendeel. Mijn zoon (25) en 
ik nemen vier dagen vrij en helpen bij 
de voorbereiding. Heel leuk om te doen. 
Oubollig? Misschien wel,ja. Maar goed: 
we zijn er tenminste nog. Vergelijkbare 
evenementen om ons heen zijn er al niet 
meer.  In de buurt heb je nog Oostermoer en 
ook in Opmeer is een soortgelijk evenement. 
Ik zal er alles aan doen om Zuidenveld een 
mooie toekomst te geven. Mijn vader heeft 
er heel lang voor gevochten en ik zet dat 
werk graag voort. Het is heel erg mooi dat we 
verjonging hebben in het bestuur. Die jonge 
honden zorgen voor nieuw elan. Ze komen 
met nieuwe dingen. We kunnen echt van 
elkaar leren¨, zegt Scheltens, in het verleden 
een zeer verdienstelijke scheidsrechter in 
de voetbalsport. ¨Hoewel de optocht en de 
versierde straten ontbreken, heb ik er alle 
vertrouwen in dat we er met elkaar weer een 
heel mooi evenement van maken. Komt dat 
zien!¨ (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Renske Weitkamp, bestuurslid 
Zuidenveld en organisator 
rundveekeuring
“Een koe is rustig en heeft wat autistische trekjes”

Renske Weitkamp (24) maakt alweer drie jaar deel uit van het bestuur van Zuidenveld. 
Ze groeide op met Zuidenveld. ¨Toen ik vier jaar oud was, liep ik al met een kalfje op 
de rundveekeuring (zaterdag van 10.00-16.00 uur). Drie jaar geleden werd ik gevraagd 
voor het bestuur. Omdat ik ook de continuïteit van Zuidenveld belangrijk vind, heb 
ik ja gezegd. Het leuke is dat in onze commissie met Niels (25) en Mechteld (22) nog 
meer jonge mensen zitting hebben¨, zegt Renske.

Blijven bestaan
Renske zal er alles aan doen om een 
tentoonstelling als Zuidenveld in stand 
te houden. ¨In Drenthe heb je verder 
alleen nog de Zuidwesthoek. Het is heel 
belangrijk dat wij blijven bestaan. En als 
ik zie hoeveel animo er nu weer is voor de 
rundveekeuring, dan heb ik daar echt alle 
vertrouwen in¨, vertelt de inwoonster van 
Noord-Sleen, die samen met haar ouders een 
biologisch melkveebedrijf runt. Dat ze zich 
dus inzet voor speciaal de rundveekeuring, 
is niet zo verwonderlijk. ¨We hebben de 
rundveekeuring verplaatst naar de zaterdag. 
Dat heeft alles te maken met het feit dat het 
hier nog geen schoolvakantie is. Om het voor 
zoveel mogelijk mensen mogelijk te maken 
om deel te nemen, hebben we dit onderdeel 
naar de zaterdag verplaatst. En ondertussen 
zitten we al rond de zeventig aanmeldingen. 
Dat is beduidend meer dan een jaar eerder¨, 
zegt Renske, die met haar bedrijf ook met vijf 
koeien deel zal nemen.

Schoon, geschoren en gewassen
Voor Renske heeft een rundveekeuring voor 
koeien en kalfjes geen geheim meer. Voor 
de leek: er komt nogal wat bij kijken. ¨Bij 
een rundveekeuring wordt vooral gekeken 
naar het exterieur van een koe. Hoe is 
die gebouwd? Is het een knappe koe? Als 
deelnemer moet je zorgen dat je koe of kalf 
zo mooi mogelijk op de keuring verschijnt.  
Ze moeten schoon, geschoren en gewassen 
zijn en tijdens de dag vang je de poep dus 
ook op, want de koe moet immers schoon 
blijven. Voor je deel kunt nemen aan een 
keuring moet je een koe mak maken. Dat 
proces kost al snel twee maanden. Het is 

echter een heel mooi proces. Met een keuring 
win je geen geld. Het is pure hobby en het 
gaat om de eeuwige roem¨, weet Renske.

Duidelijke structuur
Renske kent het karakter van een koe. ¨Een 
koe is in principe heel erg rustig. Ze voelen 
mensen aan: ben je zelf rustig of ben je 
gestresst? Dan is de koe dat vaak ook. Een 
koe heeft wel licht autistische trekjes. Ze zijn 
erg van de klok en hebben heel veel baat 
bij een duidelijke structuur. Verder kun je 
de koe als zeer nieuwsgierig omschrijven.”  
Renske rekent op veel toeschouwers. ¨Het is 
zó mooi om te zien¨, zegt ze. ¨En omdat de 
koeien mak zijn, mag je ze vaak ook gewoon 
aaien. Ook voor kinderen is het leuk om de 
rundveekeuring te komen bekijken, zoals er 
nog heel veel meer andere dieren te zien en te 
aaien zijn.¨

Iets te veel stad
Renske vindt het jammer dat er in Coevorden 
geen versierde straten zijn en ook de optocht 
ontbreekt. ¨Coevorden is net iets te veel 
stad, denk ik. Het is echter niet anders. 
We gaan er nu ook gewoon het beste van 
maken. We zijn overal op voorbereid en 
de organisatie staat als een huis. Of wij als 
jonge bestuursleden onze stempel al hebben 
gedrukt op de organisatie? Mwah, misschien 
met wat kleine dingen. Soms kan iets 
bijvoorbeeld gemakkelijker met een laptop, 
terwijl het voorheen nog allemaal met pen en 
papier gebeurde, haha. Maar dat zijn kleine 
dingen. Ik zet me in elk geval graag in voor 
Zuidenveld en zal dat de komende jaren 
zeker ook blijven doen.¨ (Stadskrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Zuidenveld Coevorden 2024 gaat los!
Coevorden en speciaal het Van Heutszpark staat van vrijdag 12 juli tot en met zondag 
14 juli geheel en al in het teken van het bekende Zuidenveld evenement.  ¨Als vanouds 
bieden we weer een zeer gevarieerd programma¨, zegt bestuurslid Annette van der 
Zwan.

¨Nieuw element in het programma is 6 bar 
springen; dit is een spectaculaire afvalrace 
waarbij ruiters over zes hindernissen moeten 
springen waarbij de laatste hindernis steeds 
hoger wordt. Dit duurt net zo lang tot er nog 
maar één ruiter over is¨, zegt Van der Zwan. 
¨Omdat Coevorden geen plaatselijk comité 
meer heeft komen de versierde straten en 
de optocht te vervallen. Gelukkig hebben de 
rest van de kernen de achtkampcompetitie 
met z'n allen opgepakt. Alle kernen hebben 
een onderdeel voor hun rekening genomen. 
Natuurlijk hebben we ook weer aan de 
kinderen gedacht. Zo is er een zandbult en 
staat er een springkussen.¨

Programma Zuidenveld
Vrijdag 12 juli, 19.00 uur: officiële opening 
door burgemeester Bergsma van Coevorden. 
20.00 uur: pubquiz. Zaterdag 13 juli: 9.00-
17.00 uur: Welsh keuring. 10.00-15.00 
uur: rundveekeuring. 10.00-16.00 uur: 
schapenkeuring. 10.00-17.00 uur: concours 
hippique. 12.00-12.30 uur: equipe springen 
voor de achtkamp. Zondag 14 juli. 9.00-
16.00 uur: springwedstrijden tot en met 1,40 
meter en 6 bar challenge. 16.00-17.00 uur: 
overdracht stokje aan Oosterhesselen en 
afsluiting Zuidenveld Coevorden. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Zuidenveld 2024  |  Coevorden

U komt toch ook?
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Melissa Mol dol op Welsh pony’s én op Zuidenveld
“Als klein meisje genoot ik al van de lichtjesroute van het Zuidenveld”

Melissa Mol (nu 37) kwam al heel vroeg in aanraking met het Zuidenveld. 
¨Mijn eerste herinneringen gaan terug naar het rijden van de Lichtjesroute met 
mijn ouders. Dat vond ik echt prachtig¨, vertelt ze. Nu is ze is een heel andere 
hoedanigheid betrokken bij het evenement. Ze is namelijk mede verantwoordelijk 
voor de organisatie van de Welsh ponykeuring. 

Derde Welsh ponykeuring op het 
Zuidenveld
¨De Welsh ponykeuring staat nu voor het 
derde jaar op de agenda van Zuidenveld. 
Het voegt echt iets toe. Zelf rijd ik al dertig 
jaar paard en als klein meisje kwam ik al in 
contact met Welsh pony´s. Ik ben ermee 
opgegroeid en je zou kunnen zeggen dat ik er 
niet meer zonder kan. Een Welsh pony heeft 
uitstraling en ik noem het ook wel een chique 
pony. Je hebt ze in verschillende maten en 

ze hebben een heel plezierig karakter. Ze 
zijn daarnaast een tikkeltje eigenwijs en ze 
zijn perfect geschikt voor kinderen¨, vertelt 
Melissa, die zelf voorzitter is van de afdeling 
Noord van de NWPCS, de Nederlandse 
Welsh Pony & Cob Stamboek.

Op basis rasbeschrijving
Voor de Welsh ponykeuring op het 
Zuidenveld hebben zich ondertussen 65 
pony´s ingeschreven. ¨De aantallen lopen 

terug. We hebben wel 
keuringen gehad met 
tweehonderd pony´s. 
Vergeet niet dat alles ook 
duurder wordt. Met 65 
pony´s zijn we best tevreden 
hoor. Zelf heb ik één van 
mijn pony´s aangemeld 
voor de keuring. Een Welsh 
ponykeuring heeft als doel 
om het ras in stand te 
houden en te verbeteren. 
De jury let vooral op benen, 
hoofd, rug en de manier van 
bewegen. De jury beoordeelt 
de pony´s op basis van de 
rasbeschrijving. Natuurlijk is 
geen enkele pony perfect, al 
willen de fokkers wel steeds 
verder naar die perfectie toe 
natuurlijk.¨

Acht jaar de tijd
Melissa omschrijft de Welsh 
liefhebbers als een hechte 
familie. ¨De keuringen zijn 

altijd gezellig. Het is een beetje ons kent 
ons. We doen ook veel samen, ook zonder 
pony´s. Wat dat betreft lijken we wel een 
familie¨, vertelt ze. Mol vindt het jammer dat 
er in Coevorden geen plaatselijk comité is 
en er dus geen versierde en verlichte straten 
zijn en ook de optocht er dit jaar niet is. ¨Ik 
woon zelf in Coevorden en het verbaast me 
wel. Als ik naar mijn eigen wijk kijk, dan 
wordt daar juist heel veel georganiseerd. Er 
is mij als inwoner van Coevorden ook nooit 
gevraagd om iets te doen. Ik denk dat er echt 
wel mensen zijn die de handschoen op willen 
pakken. Na deze editie hebben we acht 
jaar de tijd om weer een plaatselijke comité 
op te richten. Dat moet lukken, lijkt me.´ 
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Organisatie
De tentoonstellingsvereniging bestaat uit de 
volgende personen:

Bestuur
Johan Scheltens (Schoonebeek), voorzitter
Annette van der Zwan (Nieuw-
Schoonebeek), secretaris
Hugo Kuiper (Nieuw-Amserdam), 
penningmeester

Leden
Niels Katerberg (Diphoorn)
Mechteld Heeling (Sleen)
Renske Weitkamp (Noord-Sleen)
Achiena Hoving (Odoorn)

Ere-leden
Ere-lid: R. Lubbers-Hilbrands (Noord-Sleen)

Contact
De tentoonstellingsvereniging is te bereiken 
via e-mail: secretariaat@zuidenveld.com.

E-mail: info@zuidenveld.com

Vrijwilligers
Wij hebben altijd behoefte aan vrijwilligers.

Lijkt het jou leuk om samen met ons het 
Zuidenveld tot een succes te maken?
Neem dan contact met ons op via e-mail: 
info@zuidenveld.com
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Achtergrond van de 
Zuidenveldtentoonstelling
De Zuidenveldtentoonstelling is een co-productie van de Tentoonstellingsvereninging 
Het Zuidenveld en een plaatselijke commissie. De Tentoonstellingsvereniging 
organiseert de rundveekeuring, paardenkeuring, ponykeuring, ponnyconcoursen, 
paardenconcoursen en nationaal concours hippique. De vereniging werkt nauw 
samen met andere instanties zoals 
bijvoorbeeld de KWPN en de 
KNHS. Deze vereniging is elk jaar 
in een andere kern actief met de 
organisatie. Het plaatselijke comité 
draagt zorg voor de plaatselijke 
activiteiten zoals de optocht met 
praalwagens, de erebogen in het 
dorp, de straatversieringen, de 
tuinverlichtingen, de lichtroute, de 
feestavonden in de tent en tal van 
andere activiteiten in het dorp.

Tentoonstellingsvereniging  
Het Zuidenveld
Tentoonstellingsvereniging Het Zuidenveld 
bestaat sinds 1920 en heeft nu circa 750 leden 
en een bestuur van 8 leden die afkomstig 
zijn uit alle windstreken van het Zuidenveld. 
Bijna alle acht kernen, voormalige gemeenten 
van het dingspel Zuidenveld zijn hierin 
vertegenwoordigd. Elke derde donderdag van 
de maand komen zij bijeen in een locatie in 
de kern waar het komende Zuidenveld wordt 
gevierd. De vergaderfrequentie neemt toe 
naarmate het Zuidenveld vordert…..

De volgorde is:
Schoonebeek (2022)
Emmen (2023)
Coevorden (2024)
Oosterhesselen (2025)
Odoorn (2026)
Sleen (2027)
Dalen (2028)
Zweeloo (2029)

De Zuidenveldcompetitie
Tussen de 8 Zuidenveldkernen wordt 

ieder Zuidenveldweekend een competitie 
gehouden. Deze competitie bestaat uit 
meerdere onderdelen. De organiserende 
kern heeft de organisatie in handen. Deze 
competitie is de bindende factor van het 
Zuidenveld en heeft een grote toegevoegde 
waarde. Het zorgt ervoor dat mensen uit de 
verschillende kernen elkaar leren kennen en 
weten te vinden. Wie is dit jaar de beste en 
wint de Zuidenveldbokaal?

De Burgemeestersprijs
In 1994 is deze prijs in het leven geroepen en 
aangeboden door de 8 burgemeesters van de 
voormalige gemeenten. De prijs is destijds 
door de burgemeester uit eigen zak betaald. 
De prijs wordt uitgereikt tijdens het Concours 
Hippique aan de rijder/rijdster die de beste 
stijl van rijden heeft en de beste manier van 
omgang met het paard. De prijs bestaat uit 
een zilveren hoed. Dit is een wisselprijs, waar 
de naam van de winnaar in wordt gegraveerd. 
Er wordt een beker overhandigd die de 
winnaar mag houden.

Van Heutszpark decor van Zuidenveld
Het Van Heutszpark in Coevorden is op vrijdag 12, zaterdag 13 en zondag 14 juli 
decor van het Zuidenveld. Editie 2024 gaat al op voorhand de geschiedenisboeken 
in als een enigszins uitgeklede versie. ¨Coevorden heeft helaas geen plaatselijk 
comité. Dat betekent dat er geen versierde en verlichte straten zijn en dat ook de 
optocht niet doorgaat. De andere zeven kernen hebben gelukkig allemaal nog wel 
iets georganiseerd voor de achtkamp. Dan moet je denken aan een sloepenrace, 
waterfietsen en een foto- en padelwedstrijd¨, zegt Annette van der Zwan namens de 
organisatie. 

Zuidenveld wordt vrijdagavond 12 juli 
om 19.00 uur geopend door burgemeester 
Bergsma, vervolgens staat er een pubquiz 
op de agenda. Op zaterdag is er een Welsh-
keuring, een rundvee- en schapenkeuring en 
vindt het Concours Hippique plaats. Ook is 
er equipe springen. 

De afsluitende zondag staat in het teken van 
de springwedstrijd (9.00-16.00 uur). Tussen 

16.00 uur en 17.00 uur vindt vervolgens de 
sleuteloverdracht plaats. Een delegatie uit 
Oosterhesselen zal de sleutel in ontvangst 
nemen. Zij organiseren in 2025 namelijk 
Zuidenveld. 

De verschillende activiteiten van het 
Zuidenveld zijn gratis toegankelijk.

Kleine negentig schapen laten zich 
keuren tijdens Zuidenveld in Coevorden
“Als je een schaap hebt, dan leer je vanzelf wel 
vloeken”

Een prominente plaats in het programma van Zuidenveld is weggelegd voor de 
schapenkeuring. Ondertussen is de inschrijving gesloten en dat betekent dat er 88 
schapen naar Coevorden komen om zich door een deskundige jury te laten keuren. 
¨Een keuring is een momentopname¨, zegt Pieter Boer die de organisatie van de 
keuring op zich neemt. ¨Je ziet weleens dat een schaap in de ochtend de show steelt, 
maar ´s middags moe is en dan toch geen hoge ogen gooit¨, weet hij uit ervaring.

Acceptabel aantal
In 2019, in Zweeloo, stond de 
schapenkeuring voor het eerst op de agenda 
van Zuidenveld. Boer was erbij betrokken. 
¨Ik vond het een heel leuk initiatief en 
wilde wat weg uit de stamboekkeuring. Ik 
zocht naar wat kleinschaligers en dat is dus 
de keuring tijdens Zuidenveld geworden. 
Met 88 inschrijvingen mogen we zeker niet 
klagen. Het waren er vorig jaar wel ietsje 
meer, maar 88 is een acceptabel aantal¨, 
zegt de inwoner van Lhee. ¨Ik ben dus geen 
echte Zuidenvelder, maar ben erg bekend 
met het evenement. Daarom vind ik het 
ook erg jammer dat Coevorden niet in staat 
is gebleken om te zorgen voor versierde 
straten en een optocht. Dergelijke activiteiten 
vergroten de onderlinge verbondenheid. En 
dat is heel goed in deze individualistische 
maatschappij¨, zegt hij.

Markante kop
Boer houdt zich al heel lang hobbymatig 
bezig met schapen. ¨Mijn vader was een 
keuterboertje en hield wat schapen. Later 
heb ik van mijn eerste salaris ook schapen 
gekocht. Waarom? Dat is een goede. 
Misschien dat als ik meer geld had verdiend, 
ik wel paarden gekocht had, haha.¨ De 
Texelaar, want daar hebben we het over, is 
een geblokt dier. Het is een vleesras en het is 
een middelgroot schaap met gevulde dijen en 
een toch wel markante kop¨, zegt Boer. ¨Het 
karakter verschilt nogal.  Ik zeg wel eens: als 

je schapen hebt, dan leer je vanzelf vloeken. 
Je moet zo rustig mogelijk blijven, dan kom je 
het verst.¨

Zak voer
Veel fokkers doen mee aan keuringen om 
hun schapen te vergelijken met die van 
andere fokkers. De jury, ze komen uit België 
en Noord-Holland deze keer, beoordeelt 
de schapen in Coevorden onder meer 
op het beenwerk, de kop en onderzoekt 
de rastypische uitstraling¨, vertelt Boer, 
die zelf geen jurylid is maar zeker wel 
verstand van schapen heeft. ¨Ik zie vaak 
ook wel wat de mooiste schapen zijn. Maar 
nogmaals: een schapenkeuring is en blijft 
een momentopname.¨ Met de keuring waren 
vroeger bekers te winnen. ¨Tegenwoordig 
gaat de winnende fokker met een zak 
voer naar huis. Daar hebben ze meer aan. 
Indirect kan een keuring een fokker zeker 
wat opleveren. Voor andere fokkers kan het 
interessant zijn om zaken met een winnaar te 
doen bijvoorbeeld.¨

Onder controle
Boer heeft ondertussen alles onder controle 
wat betreft de voorbereidingen. De papieren 
liggen klaar. ¨We gaan volgende week de 
locatie bekijken. Ik heb begrepen dat het een 
zeer geschikte locatie is. Ik hoop wel dat het 
wat minder warm is dan vorig jaar. Toen was 
het voor zowel schaap als mens eigenlijk niet 
te doen.¨ (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Offringa tractoren in Coevorden is al 32 jaar 
dealer van het Finse merk Valtra

De tractor: een boer kan niet zonder. 
Offringa tractoren is een betrouwbare 
partner voor de boeren op het gebied van 
verkoop, verhuur en service van tractoren 
en sinds 32 jaar dealer van het Finse merk 
Valtra. 

“Offringa werd in 1987 opgericht en is 
eigendom van Harald Lijster en Kornelis 
Offringa”, vertelt Patrick van Harten, 
werkzaam als vertegenwoordiger vanuit de 
vestiging in Coevorden. “In eerste instantie 
was er alleen de hoofdvestiging in Creil, in 
de Noordoostpolder, maar daar kwamen 
later de vestigingen in Coevorden en 
Oosterwolde bij. Offringa is op verschillende 
markten actief, we leveren en onderhouden 
tractoren voor de landbouw én heftrucks 
voor de industrie.” Klanten van Offringa 
tractoren zijn voornamelijk landbouwers, 
loonwerkers, groenvoorzieners, aannemers en 
melkveehouders die hun landwerk zelf doen. 

Valtra tractoren
Offringa tractoren koos 32 jaar geleden 
vanwege de uitmuntende kwaliteit van het 
merk voor de tractoren van Valtra. “De 
bedenkers en ontwerpers van het merk 
zijn vooral erg praktisch ingesteld”, vertelt 
Patrick. “De tractoren hoeven er niet per 
definitie heel modern of hip uit te zien maar 
moeten hun werk gewoon goed kunnen 
doen. Qua gebruiksmogelijkheden en gemak 
zijn ze juist wel weer heel modern.” Doordat 
de Finnen goed hebben geluisterd naar de 
wensen van de boeren is het ontwerp door de 
jaren heen steeds verder verbeterd. 

Valtra tractoren hebben goed zicht rondom, 
zijn voorzien van een lucht geveerde vooras 
en hebben een smalle motorkap die ook 
zorgt voor goed zicht voor en naast het 
voertuig. “Groot pluspunt van Valtra is ook 
dat de hefcapaciteit van de tractoren erg 

groot is ondanks het lage gewicht van de 
tractor. De voertuigen uit de N-serie hebben 
bijvoorbeeld een hefcapaciteit van 8 ton en 
voor een 4 cilinder tractor is dat erg fors”, 
aldus Patrick. 

Een Valtra tractor kan dankzij het Unlimited 
Studio programma helemaal gepersonaliseerd 
worden en dan gaat het niet alleen om de 
kleur van de tractor maar bijvoorbeeld 
ook om het lampenpakket en een 
brandblussysteem onder de motorkap. “Ook 
is het mogelijk om op bepaalde modellen te 
kiezen voor een Twin Trac terugrijinrichting 
waarmee achteruitrijden met je tractor niet 
meer nodig is omdat er ook aan die kant een 

bestuurdersstoel en pedalen geplaatst zijn. 
Een uniek systeem waarmee je niet alleen de 
wendbaarheid van de tractor vergroot, je hebt 
ook een uitstekende controle over je werktuig 
en nekklachten worden voorkomen doordat 
je niet steeds achterom hoeft te kijken”, legt 
Patrick uit. 

Nieuw en gebruikt
Offringa tractoren levert zowel nieuwe 
tractoren rechtstreeks van de fabriek als 
gebruikte en ook is het huren van een tractor 
een optie. Patrick: “Ideaal voor seizoenswerk. 
We verhuren tractoren met een vermogen 
van 90 tot 250 pk.” GPS Systemen worden 
geleverd vanuit GPS Totaal, een apart 

onderdeel van Offringa tractoren waarvoor 
een gespecialiseerde monteur werkzaam is. 
“Wij focussen ons alleen op tractoren omdat 
we overtuigd zijn van het feit dat je moet 
doen waar je goed in bent. Tractoren worden 
steeds gecompliceerder en wij hebben op dat 
gebied alle kennis in huis.”  
 
Meer weten? U bent van harte welkom in  
de showroom in Coevorden 
(StadsKrant Coevorden/Miranda Wolters)

Offringa tractoren
Modem 24  |  Coevorden
Tel: 0524 – 745 220
www.offringatractoren.nl
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Producten van het familiebedrijf Grummel Metaal Coevorden 
gaan de hele wereld over 

Grummel Metaal Coevorden is al meer dan 40 jaar een betrouwbaar metaalbedrijf 
voor het produceren en leveren van metaalproducten, kunststofproducten, 
machineonderdelen en samengestelde apparaten en machines. 

Eigenaren zijn Harold Grummel en zijn 
partner Natascha Luchies en het bedrijf is 
sinds 1998 op de huidige locatie gevestigd. 
“Ik nam het bedrijf in 2008 volledig over 
van mijn ouders”, vertelt Harold. “Natascha 
werkte voor die tijd part time mee in de 
zaak maar sinds 2008 is ze ook iedere dag 
op de werkvloer te vinden.” Grummel 
Metaal bewerkt metalen en halffabricaten 
voor klanten van waar ook ter wereld. 
“Onze producten gaan naar Singapore, 
Amerika, Engeland en Italië maar blijven 
ook gewoon hier in de regio”, legt Harold 
uit. Klanten zijn onder andere bedrijven 
in de recycle industrie, de scheepsbouw, 

de transportsector, milieutechniek, 
jachtbouw, de voedingsindustrie en de 
olie- en gasindustrie. Harold: “Zo werken 
we bijvoorbeeld veel voor de scheepvaart 
en maken we onderdelen voor ankerlieren, 
tandwielen voor lierkasten en onderdelen 
voor scheepsdeuren en loopplanken. Maar we 
hebben ook een klant in de recylingindustrie 
voor wie we al meer dan 20 jaar onderdelen 
voor hun recyclemachines maken. Alleen 
door goed met onze klanten te overleggen 
kunnen we hoge kwaliteit leveren en zo 
efficiënt mogelijk werken.”

Ondanks het feit dat de producten van 

Grummel Metaal de hele wereld overgaan is 
het bedrijf altijd redelijk klein gebleven. “We 
zijn een familiebedrijf en werken met een 
klein team”, aldus Natascha. “Onze jongste 
medewerker is nog maar 18 jaar oud en de 
oudste 72, hij had eigenlijk al met pensioen 
gemogen maar heeft het nog heel erg naar 
zijn zin bij ons. Het grote voordeel van 
werken in een klein team is dat we elkaar 
goed kennen en de lijntjes kort zijn. We 
helpen en ondersteunen elkaar waar nodig 
en dat is erg fijn, iedereen is ontzettend 
betrokken.” Grummel metaal is wel op 
zoek naar uitbreiding van het team en dan 
in bijzonder naar een CNC-frezer en een 
conventioneel/CNC draaier. Harold: “Onze 
producten worden op een Soraluce-bedfrezer 
gemaakt en bewerkt dus we zoeken wel een 
CNC-frezer die het aandurft om op grote 

machines te werken. “En de mensen die we 
zoeken moeten het hele proces, van begin tot 
eind, zelf uit kunnen voeren”, vult Natascha 
hem aan. “Dus van tekening tot levering, 
degene die wij zoeken moet een echte 
vakman óf vakvrouw zijn.”

Wil je meer weten over het werk van 
Grummel Metaal Coevorden of ben je op 
zoek naar een leuke baan in klein team bij 
een metaalbedrijf? Kijk dan op de website 
van Grummel Metaal Coevorden of op de 
LinkedIn-pagina en solliciteer! (StadsKrant 
Coevorden/Miranda Wolters) 

Grummel Metaal Coevorden/ G.M.C. B.V
Byte 16 | Coevorden | Tel: 0524 52 54 10
E-mail: info@gmc-coevorden.nl
www.gmc-coevorden.nl



Zuidenveld 2024  |  Van Heutszpark  |  Coevorden 12, 13 en 14 juli  |  www.zuidenveld.com



Zuidenveld 2024  |  Van Heutszpark  |  Coevorden 12, 13 en 14 juli  |  www.zuidenveld.com

Beleef de paardensport bij Coaching Hippique Christa Hogendoorn
Als klein meisje had Christa Hogendoorn al een enorme drive, de 
paardensport had haar hart gestolen en hier wilde ze heel graag 
in verder. Nadat ze de overstap naar het echte paardrijden had 
gemaakt bleef ze veel ervaring in verschillende disciplines opdoen 
en haalde ze verschillende diploma’s en zo specialiseerde ze zich 
uiteindelijk als trainer/coach dressuur én trainer/coach springen. 

“Het is best bijzonder dat ik in de 
gelegenheid werd gesteld om beide 
specialisaties tegelijk te kunnen 
volgen, aan de ene kant maakt me 
dat een allround trainer/coach maar 
heb ik toch een hele specialistische 
kijk op het trainen en coachen 
gekregen”, zegt ze hierover. Christa 
komt oorspronkelijk uit Zuid-
Holland maar verhuisde een paar 
jaar geleden naar Coevorden.  Daar 
vond ze dé perfecte locatie om 
haar droom te verwezenlijken, 
namelijk een trainingscentrum 
voor paard en ruiter waar iedereen 
die ook van de paardensport 
houdt terecht kan voor training, 
coaching en begeleiding op het 
gebied van dressuur en springen 
en waar ook nog voldoende 
ruimte is om haar andere grote 
liefhebberij, het onderdeel eventing, 
te kunnen organiseren. Eventing 
is een combinatie van dressuur, 
springen en crosscountry en deze 
evenementen worden buiten, in 
de natuur, gereden. “Eigenlijk te 
vergelijken met het oude military 
rijden, een balkje in de manege 
wordt in feite vervangen door een 
boomstam in het bos”, legt Christa 
uit. “Verder vindt men op het 
parcours heuvels, water en andere 
vaste hindernissen. Prachtig om te 
zien en voor paard en ruiter een 
avontuurlijke manier van samen 
bezig zijn.”

Persoonlijke aanpak
Christa geeft op haar locatie in 
Coevorden rijlessen voor zowel 
beginners als voor gevorderde 
ruiters en wil zichzelf eigenlijk 
niet vergelijken met een manege. 
“Ik stem de lessen af op wat de 
ruiter wil en kan”, zegt ze, “en 
een sportruiter komt met zijn of 
haar eigen paard en ‘beginnende’ 
ruiters zonder eigen paard kunnen 
les volgen op paarden of pony’s 
van Coaching Hippique.” Samen 
met de ruiter begint alles met het 
leggen van een goede basis, wordt 
gewerkt aan het houden van de 
juiste balans en houding op het 
paard. Ben je een ruiter met al wat 
meer ervaring dan maakt Christa de 
oefeningen uitdagender. Een ruiter 
die van meer avontuur houdt kan 
bijvoorbeeld gaan springen waarbij 
er heel eenvoudig begonnen wordt 
met het springen over een balkje op 
de grond. Daarvoor is er pas een 
mooie grote springpiste gerealiseerd 
waar ruiters en paarden het springen 
van een parcours uitstekend kunnen 
trainen.

Toekomstplannen en eventing 
Omdat de locatie zich er perfect 
voor leent wil Christa in de 
toekomst graag trainingsweekenden 
en weken gaan organiseren voor 
ruiters van verschillende niveaus. 
“De ruiter kan dan zijn of haar 

eigen paard meenemen want 
daarvoor beschikken we over 
voldoende stallen en ook hebben 
we een groepsaccommodatie 
waar men kan verblijven.” Vorig 
jaar organiseerde Christa voor 
het eerst een eventing en daaraan 
namen ruim 160 ruiters deel. Zo 
succesvol dat dit evenement dit jaar 
op 20 en 21 juli een vervolg krijgt. 
Iedereen is van harte welkom om 
te komen kijken en de toegang is 

gratis. Christa: “We zijn hiervoor 
overigens nog op zoek naar 
enthousiaste vrijwilligers die ons 
willen komen helpen. Van hulp bij 
het schenken van koffie en thee tot 
hindernisjury of parkeerwacht, alle 
hulp is welkom.”

Wil je meer weten over de 
mogelijkheden bij Coaching 
Hippique of wil je je aanmelden 
als vrijwilliger voor het evenement 

op 20 en 21 juli? Neem dan even 
contact met Christa op, ze vertelt 
je er graag alles over. (Stadskrant 
Coevorden/Miranda Wolters) 

Coaching Hippique Christa 
Hogendoorn
Vlieghuis Europaweg 38 | 
Coevorden
Telefoon: 06 – 53 54 74 11
Email:  info@coaching-hippique.nl
www.coaching-hippique.nl
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